
AİLE hekimleri ve hastaneler
arasında yeni bir dönem başla-

tan 'Sağlıkta Dijital Entegrasyon'
sisteminin yeni yılda hayata
geçtiğini kaydeden Manisa İl
Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Erol
Karaca, yeni dönemde aile hekim-
lerinin, hastaları için doğrudan
kan tahlilleri, röntgen, mamografi
ve yenidoğan kalça ultrasono-
grafisi gibi tetkikleri kolayca iste-
yebileceklerini söyledi.   

SAĞLIKTA DİJİTAL ENGTEGRASYON ÇAĞI

MURADİYE Organize Sanayi
Bölgesi yönetimi, Manisa'nın

geleceği için çok önemli bir adım
daha attı. Sanayinin hızla gelişen
yapısına paralel olarak, çalışan-
ların yalnızca iş değil, yaşam
ihtiyaçlarına da çözüm sunmayı
amaçlayan proje, sanayiye dayalı
faaliyetlerle birlikte sosyal yaşam
alanlarını birleştirerek, çalışanların
hem profesyonel hem de kişisel
hayatlarını daha verimli ve
sürdürülebilir bir şekilde yönet-
melerine imkan tanıyor. 

MUOSB’YE DEĞER KATACAK PROJE BAŞLIYOR

MURADİYE OSB
Yönetim Kurulu

Başkanı Osman Kıvır-
cık proje ile ilgili yap-
tığı açıklamada,
"Work&Life, sadece iş
dünyasına değil, in-
sanların günlük yaşamlarına da
değer katacak bir proje. Hem iş
hem de yaşam alanlarını aynı çatı
altında buluşturarak, çalışan-
larımızın motivasyonunu artırmayı
ve verimliliği yükseltmeyi hedefliy-
oruz. Daha önce inşa ettiğimiz 155
adet dükkan, bölgenin ve Manisa
sanayisinin alan ihtiyaçlarına ilaç
gibi yetişti. Bu projemizin de istih-
dama ve bölge refahına katkı sağ-
layacağını biliyoruz" dedi. 

KIVIRCIK: “İSTİHDAM VE REFAH SAĞLAYACAK”

MANİSA'DA çeşitli sendikalar, TÜİK'in
yıl içinde yayımladığı pazar ve alım fiy-

atlarıyla ilgili verilerin gerçeği yansıtmadığı
gerekçesiyle TÜİK Manisa İl Binası
önünde mumlu ve boş sepetli bir protesto
gerçekleştirdi. Eylemlerin ilk adımını
Eğitim-Sen, Emekli-Sen ve BES üyeleri
attı. BES Başkanı Ufuk Doruk yaptığı açık-
lamada, TÜİK'in açıkladığı yıllık enflasyon
oranlarının asgari ücretle geçinenler ve
emekliler için gerçeği yansıtmadığını ve bu
oranlarla geçinmenin mümkün olmadığını
vurguladı. Doruk, açıklamalarında TÜİK'in
verilerinin çalışanların yaşam standardını
daha da düşürdüğünü ifade etti.

“ENFLASYON RAKAMLARI GERÇEĞİ YANSITMIYOR!”
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MUOSB’den, sadece iş dünyasına değil, günlük yaşama değer katacak bir proje...
Şubat ayında temelleri atılması beklenen bu yeni projeyle hem iş hem de yaşam alanları aynı çatı altında buluşacak

MURADiYE OSB’DEN YENi PROJE: 
Muradiye Organize Sanayi
Bölgesi, çalışma ve yaşam
alanlarını bir arada sunan
"Work&Life" projesini
duyurdu. Projeyle, OSB ve
konut bölgesi için karma
bir çalışma alanı kurulması
hedeflenirken, 12 ayda
tamamlanması beklenen
projenin temelinin en geç
şubat ayının sonuna doğru
atılacağı bildirildi.   

WORK&LIFE   

Sendikalardan TUiK önünde 
sepetli ve mumlu eylem!
iYi Partili Aytaç: Memur ve emekliyi 
sefalete mahkum ediyorlar

İYİ Parti Şehzadeler İlçe Başkanı
Gözde Aytaç, TÜİK’in enflasyon

verilerinin açıklanmasının ardından
memur ve emeklilere yapılacak zam
oranlarına ilişkin sert eleştirilerde bu-
lundu. Başkan Aytaç, memur ve
emeklilerin zam oranlarını “sefalet
artışı” olarak nitelendirdi. TÜİK’in
açıkladığı verilere tepki gösteren
Aytaç, Aralık ayı enflasyon oranının
%1,03, yıllık enflasyonun ise %44,38
olarak duyurulduğunu hatırlattı. 

Manisa'da 6 aydır üzüm hasadı devam ediyor   
MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesinde 2024 yılına ait üzüm-

lerin hasadına 2025 yılının ocak ayının ilk günlerinde
de devam ediliyor. İlçede 2024 yılının temmuz ayında
başlayan hasat, ağustos ayında bağların örtü atına alın-
masıyla devam etti. Yoğun geçen hasat döneminin
ardından bazı üreticiler üzümlerini bağlarda bekletmeyi
tercih ederken bazıları da hasadını tamamladı. Sarıgöl
Ovasında bir yanda üzüm bağlarında 2025 sezonuna
hazırlık için budama çalışmaları yapılırken, bir yandan
da örtü altındaki bazı bağlarda sararıp dökülen yaprak-
ların arasında hasat çalışmaları devam ediyor. 

SARIGÖL OVASINDA HASAT VE YENİ SEZON HAZIRLIĞI BİR ARADA

Aile hekimliğinde yeni dönem başladı   

CHP Lideri Ozel 
memleketinde taziye 
ziyaretinde bulundu!   

CUMHURİYET Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel,

Cumhuriyet Halk Partisi geçmiş
dönem Saruhanlı İlçe Başkan-
larından Muharrem Ekici'yi ve-
fatının 10. yıldönümünde mezarı
başında anarken, annesi Emine
Arslan’ı kaybeden Manisa Baro-
su Eski Başkanı Ali Arslan’a da
taziye ziyareti gerçekleştirdi.  

5’te

6’da

5’te

7’de4’te

6’da



GÜNCEL2

Burhan AKDEMİR

4 Ocak 2025 Cumartesi

Didem ALTINAY

Didem ALTINAY

MANİSA İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, Manisa Gazeteci-
ler Cemiyeti Başkanı Önder
Aydın ve yönetimine iadeyi zi-
yarette bulundu. Aktaş, sahada

sürekli beraber oldukları basın
mensuplarına kendilerine ver-
dikleri destekten dolayı teşek-
kür etti.   Ziyarette İl Emniyet
Müdür Yardımcısı Timur Uzun,

Güvenlik Şube Müdürü Fatih
Kaya da yer aldı. Başkan Aydın
ve ekibine yeni görevinde ba-
şarılar dileyen Emniyet Müdürü
Aktaş, “Göreve başladığım

günden itibaren her zaman ba-
sınla iç içe oldum. Sadece Ma-
nisa’da değil, diğer illerde hep
basınla iyi ilişkiler kurdum. Ma-
nisa’da göreve başladığım
günden itibaren bir yandan
terör, kaçakçılık, uyuşturucu ile
mücadele ediyoruz, diğer taraf-
tan halkla buluşuyor, esnaflarla
bir araya geliyor, muhtarları din-
liyor, öğrencileri ziyaret ediyo-
ruz. Emniyet teşkilatı olarak
halkımıza en güzel şekilde hiz-
met sunmakla görevliyiz. Asa-
yişi ve huzuru sağlamak için
çalışıyoruz. Bu konuda basın
mensupları da yaptığımız çalış-
maları kamuoyu ile paylaşıyor.
Sahada sürekli birlikteyiz. Ken-
dilerine verdikleri desteklerden
dolayı teşekkür ediyorum em-

niyet teşkilatı adına” dedi. 
Manisa Gazeteciler Cemi-

yeti Başkanı Önder Aydın ise,
Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş’a gerçekleştirdiği
ziyaretten dolayı cemiyet ve
basın camiası adına teşekkür
etti. Başkan Aydın, Emniyet
Müdürü’nün her zaman basınla

birlikte olduğunu, halkla buluş-
tuğunu söyledi. Aydın, “Biz
kamu hizmeti yapıyoruz. Top-
lumu bilgilendiriyoruz. Bugüne
kadar emniyetimizle işbirliği
içinde çalıştık, bundan sonra
da aynı kararlıkla çalışmaya
devam edeceğiz” diye ko-
nuştu.  İHA

Emniyet Müdürü Aktaş'tan Emniyet Müdürü Aktaş'tan 
Gazeteciler Cemiyetine ziyaret   Gazeteciler Cemiyetine ziyaret   

AKHİSAR İlçe Müftülüğü
Diyanet Kadın Gençlik Koordi-
natörlüğü, Regaib Kandili do-

layısıyla Adnan Menderes Kız
Anadolu İmam Hatip Lisesi
öğrencilerine yönelik anlamlı
bir program düzenledi.

Program, Kur’an-ı Kerim ti-

lavetiyle başlayarak manevi
bir atmosfer oluşturdu. Etkin-
likte konuşan İlçe Müftüsü
Muhammet Salman, Regaib
Kandili’nin dini ve manevi
önemine değindi. Salman, bu
mübarek gecenin Allah’ın rah-
met ve lütuf kapılarının açıldığı
bir fırsat olduğunu belirterek
öğrencilere önemli tavsiye-
lerde bulundu.

DİjİTAL DETOKS VE 

TEKNOLOjİ 

BAĞıMLıLıĞı KONuSu 

ELE ALıNDı

Müftü Salman, konuşma-
sında “dijital detoks” konu-
sunu da ele aldı.

Teknolojinin hayatımızdaki
etkilerine dikkat çeken Sal-
man, dijital dünyanın çocuklar
üzerindeki yansımaları, kont-

rolsüz kullanımın doğurduğu
sorunlar ve teknoloji bağımlı-
lığı konusunda öğrencilere

bilgi verdi. 
Salman, dijital detoksun bi-

reysel ve manevi gelişim açı-

sından önemine vurgu yapa-
rak bilinçli bir teknoloji kullanı-
mının yollarını anlattı.

Akhisar İlçe Müftülüğü’nden Regaib Kandili programı

MANİSA’NıN Demirci ilçe-
sinde Regaip Kandili, cami-

lerde düzenlenen mevlit prog-
ramları ve vaazlarla dua eşli-

ğinde coşku içinde idrak edildi.
Manisa’nın Demirci ilçesinde

Regaip Kandili, özel bir şekilde
kutlandı. İlçe Müftülüğü tarafın-
dan düzenlenen mevlit prog-
ramları, camilerdeki yoğun
katılımla gerçekleştirildi. Cami-
lerde yapılan dualar ve vaazlarla
birlik ve beraberlik pekiştirildi.

CAMİLERDE MEVLİT 

PROGRAMLARı

DÜZENLENDİ

Demirci İlçe Müftülüğü, Re-
gaip Kandili’ni anlamlı bir şe-
kilde kutlamak amacıyla Alaca
Camii, Şeyh-i İlahi Camii (Yu-
karı Kıran) ve Beyazıt Ca-
mii’nde mevlit programları
düzenledi. Bu etkinliklere katı-
lan vatandaşlar, kandilin man-
evi atmosferini birlikte yaşadı.

İlçe Müftüsü İbrahim Sağ-
lam, Beyazıt Camii’nde kandil
gecesinde vaaz verirken, İlçe
Müftülük Vaizi Ömer Faruk
Ekici de Alaca Camii’nde va-

tandaşlara hitap etti. Verilen va-
azlarda Regaip Kandili’nin
önemi ve üç ayların manevi at-
mosferi üzerine konuşmalar ya-
pıldı.

Regaip Kandili Demirci’de dualarla idrak edildi

MANİSA’NıN Salihli ilçe-
sinde Regaip Kandili dolayısıyla
camilerde kandil simidi ikramı
yapılarak birlik ve beraberlik
vurgulandı.

Salihli Belediyesi, mübarek
üç ayların başlangıcını müjdele-
yen Regaip Kandili’nde anlamlı
bir etkinlik gerçekleştirdi. İlçe-
deki camilerde vatandaşlara
kandil simidi ikramında bulu-
nan belediye, bu özel günlerde
paylaşma ve dayanışma duy-
gularını güçlendirdi.

CAMİLERDE KANDİL

SİMİDİ DAĞıTıLDı

Regaip Kandili vesilesiyle
camilere akın eden vatandaş-

lara kandil simidi ikram edildi.
Etkinlik, kandil gününün man-
evi atmosferine katkıda bulu-
nurken vatandaşlardan büyük
ilgi gördü.

Salihli Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu, bu özel günün
önemine dikkat çekerek, “Re-
gaip Kandili’nin tüm hemşeh-
rilerimize, ülkemize ve İslam
alemine hayırlar getirmesini
diliyorum. 

Bu özel günlerde birlik, be-
raberlik ve paylaşma duygula-
rını pekiştirmek adına
vatandaşlarımızla bir arada ol-
maktan mutluluk duyuyoruz”
ifadelerini kullandı.

Regaip Kandili’ne özel kandil simidi dağıtıldı

MANİSA Türk Kızılay’ı ve Sarıgöl Kızılay
Koordinatörlüğü tarafından ortaklaşa düzen-
lenen kan bağışı kampanyası ilgi görüyor.   

İki gün boyunca devam edecek olan
kan bağışı kampanyası Sarıgöl Hükümet Ko-
nağı bahçesinde vatandaşlardan alınmaya

başladı. 
Sarıgöl Türk Kızılay’ı İlçe Koordinatörü

Yusuf Tüfekçi, “Sarıgöl’de iki gün boyunca
sağlıklı ve gönüllü kişilerden kan almaktayız.
Bir ünite kan demek üç hayat demektir.”
dedi.  İHA

Sarıgöl’de kan bağışı kampanyası   
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 42 69

ŞEHİR ECZANESİ
0236 231 75 74

UFUK ECZANESİ

İPLİKÇİ ECZANESİ

0236 409 55 75

0505 274 34 90

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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YAVUZ ECZANESİ
1932 - Hindistan'da Mahatma Gandhi tutuklandı.
1944 - Sovyet askerleri, savaş öncesinin Polonya sınırını geçti.
1948 - Burma, Birleşik Krallık'tan bağımsızlığını kazandı.
1951 - Çin ve Kuzey Kore birlikleri, Seul'ü işgal etti.
1958 - Sovyetler Birliği'nin 1957'de fırlattığı ilk yapay Dünya uydusu Sputnik
1, yörüngeden Dünya'ya düştü.
1959 - Luna 1, Ay'ın yakınına ulaşan ilk uzay aracı oldu.
1962 - Amerika Birleşik Devletleri Başkanı John F. Kennedy, Vietnam'a daha
fazla asker göndereceklerini açıkladı.
1967 - 490 kilometre uzunluğundaki Batman-İskenderun petrol boru hattı
hizmete açıldı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde jandarma ekipleri tara-
fından yaşlı bir adamın evine
yapılan operasyonda çok sa-
yıda tarihi eser ele geçirildi.  

Manisa'nın Akhisar ilçesi
Kethüda Mahallesinde 2
Ocak Perşembe Günü Akhi-

sar İlçe Jandarma Komutan-
lığı ve Manisa İl Jandarma
Komutanlığı KOM Şube Mü-
dürlüğü tarafından takibi ya-
pılan şüpheli M.A. (77) isimli
adamın evinde yapılan ara-
mada 47 adet tarihi eser nite-
liği taşıdığı değerlendirilen

metal obje, 2 adet mermer
erkek figürlü tarihi eser nite-
liği taşıdığı değerlendirilen
obje, 1 adet tarihi eser niteliği
taşıdığı değerlendirilen vazo,
1 adet tarihi eser niteliği taşı-
dığı değerlendirilen metal
kase, ve 3 adet tarihi eser ni-

teliği taşıdığı değerlendirilen
obje tespit edilerek el ko-
nuldu. 

Şüpheli M.A. hakkında Ak-
hisar Cumhuriyet Savcısının
talimatları doğrultusunda adli
işlemlere başlandığı öğrenildi.
İHA

Yaşlı adamın evine 
tarihi eser operasyonu   

TurguTlu Belediyesi,
sosyal belediyecilik anlayışıyla
her yıl olduğu gibi bu yıl da
şehrin dört bir yanındaki ihtiyaç
sahibi vatandaşlarına yardım
elini uzatmaya devam ediyor.  

Turgutlu Belediyesi, kış
mevsiminde de ihtiyaç sahibi
ailelere yönelik yardım çalışma-
larını sürdürüyor. Her yıl düzenli
olarak yapılan ağaç budama iş-
lemleri ve kötü hava şartları ne-
deniyle devrilen ağaçlardan
elde edilen odunlar, bu yıl da

Turgutlu Belediyesi Park ve
Bahçeler Müdürlüğü Şantiye-
sinde hazırlanarak ihtiyaç sa-
hibi ailelere ulaştırılıyor. Turgutlu
Belediyesinin öz kaynaklarını
verimli bir biçimde kullanarak
gerçekleştirdiği yakacak yar-
dımı ile ailelerin hem evleri hem
de gönülleri ısınıyor. Söz ko-
nusu bu çalışma neticesinde 2
bin 500 ihtiyaç sahibi aileye
odun dağıtımı yapılması hedef-
leniyor. 

Turgutlu Belediye Başkanı

Çetin Akın, "Sosyal belediyeci-
lik anlayışımızla, vatandaşları-
mızın ihtiyaçlarını en hızlı
şekilde karşılamak için çalış-
malarımızı aralıksız sürdürüyo-
ruz. Bu yıl da kışın zorlayıcı
etkilerinden korunmaları için
yaklaşık 2 bin 500 ihtiyaç sahibi
ailemize yakacak yardımı yap-
mayı hedefliyoruz. Belediye
olarak, sosyal sorumluluğu-
muzu yerine getirmek için eli-
mizden geleni yapıyoruz ve
yapmaya da devam edeceğiz"
şeklinde konuştu.  İHA

İhtiyaç sahiplerinin odunları park ve bahçelerden   

MANİSA’NIN Sarıgöl ilçe-
sinde yapılan ehliyet sınavına
giren bir kişi, sınav salonuna
alınırken yapılan üst arama-
sında kopya düzeneği ile yaka-
landı.  Sarıgöl İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü e-sınav salonunda
yapılan MTSK sınavına üzerin-

deki düzenekle girmeye çalışan
A.T. isimli sürücü adayı, üst
araması yapan polisin dikkati
sonucu yakalandı. Üzerinde
kopya düzeneği ile yakalanan
şahsın emniyetteki ifadesinin
ardından adliyeye sevk edile-
ceği öğrenildi. İHA

Polisin dikkati 
kopyayı önledi   

TurguTlu Belediyesi, do-
landırıcılık amacıyla telefonla
yapılan sahte yardım taleplerine
karşı vatandaşları uyardı.

Turgutlu Belediyesi, kötü ni-
yetli kişilerin, belediye adına
nakdi yardım talep ederek va-
tandaşları dolandırmaya çalıştı-
ğını duyurdu. Belediye,
vatandaşları bu tür telefon ara-
malarına karşı dikkatli olmaları
konusunda uyardı.

Turgutlu Belediyesi’nden
yapılan açıklamaya göre, son

dönemde kötü niyetli şahısların,
belediye adına nakdi yardım
talep etmek bahanesiyle vatan-
daşları telefonla arayarak do-
landırıcılık yapmaya çalıştığı
tespit edildi. Belediye, vatan-
daşların kendilerini telefonla
arayan ve yardım talebinde bu-
lunan kişilere itibar etmemele-
rini istedi.  Ayrıca, bu tür
aramalarla karşılaşan vatan-
daşların emniyet güçlerine bilgi
vermeleri gerektiği vurgulandı.
Haber Merkezi

Turgutlu Belediyesi 
dolandırıcılara karşı uyardı!
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MaNİSa'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde 2024 yılının temmuz
ayında başlanan üzüm hasadı
2025 yılında da devam ediyor.
Örtü altında koruma altına alı-
nan dünyaca ünlü çekirdeksiz
Sultaniye üzümleri 6 aydır ilk
günkü tazeliğiyle dalından top-
lanıyor. 

Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sinde 2024 yılına ait üzümlerin

hasadına 2025 yılının ocak ayı-
nın ilk günlerinde de devam
ediliyor. İlçede 2024 yılının tem-
muz ayında başlayan hasat,
ağustos ayında bağların örtü
atına alınmasıyla devam etti.
Yoğun geçen hasat döneminin
ardından bazı üreticiler üzümle-
rini bağlarda bekletmeyi tercih
ederken bazıları da hasadını ta-
mamladı. Sarıgöl Ovasında bir

yanda üzüm bağlarında 2025
sezonuna hazırlık için budama
çalışmaları yapılırken, bir yan-
dan da örtü altındaki bazı bağ-
larda sararıp dökülen
yaprakların arasında hasat ça-
lışmaları devam ediyor. 2024
sezonu üzümlerinin ocak ayının
sonuna kadar devam etmesi
bekleniyor. Adeta açık soğuk
hava deposunu andıran örtü al-

tında üzüm bağlarında dalın-
dan kesilen üzümler yurdun
dört bir köşesine gönderiliyor. 

İlçedeki üzüm üreticisi
Musa Topdemir'in bağından
toplanan üzümler tüccarlarca
alınarak haftanın 2-3 günü
yakın illere gönderilerek pazar-
lardaki yerini alıyor. Yakın me-
safedeki il ve ilçelere de kendi
imkanlarıyla üzümünü götüre-
rek satışını yapan Topdemir,
"2025 yılının ocak ayını yaşıyo-
ruz. Mahsullerimiz hala dalında,
en taze şeklinde organik üzüm-
lerimiz kesime hazır bekliyor.
Yakın pazarlara, İzmir, Uşak,
Antalya pazarlarına pazarla-
maktayız. Bu mahsuller 2024
yılına ait ama satışımız ve pa-

zarlamamız 2025 yılında oluyor.
Bu ayın sonuna kadar da taze
üzümleri vatandaşlarımıza or-
ganik olarak dalından yedir-
meye devam edeceğiz" dedi. 

Sarıgöl Ovasında 113 bin

dekarlık alanda başta çekirdek-
siz Sultaniye üzüm olmak üzere
9 tür üzüm yetiştirilirken, ürü-
nün büyük bir bölümü yurt dışı
ve yurt içi pazarlara yaş olarak
ulaştırılıyor.  İHa

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde 2024 yılının temmuz ayında başlanan üzüm hasadına 2025 yılında da devam ediliyor   

Manisa'da 6 aydır üzüm
hasadı devam ediyor   
Manisa'da 6 aydır üzüm
hasadı devam ediyor   

SOMa'da işsizlikle müca-
delede önemli bir adım atıldı.
Soma Kaymakamlığı, Soma
Belediyesi, Soma Karaelmas
Engelsiz Yaşam Derneği ve İŞ-
KUR'un ortaklaşa yürüttüğü
proje, özellikle engelli bireylerin
ve dezavantajlı grupların iş gü-
cüne katılımını artırmayı hedef-
liyor. Projede, işsiz bireylerin
yeteneklerine göre uygun işlere
yönlendirilmesinin yanı sıra en-
gelli vatandaşların toplumsal
hayata daha etkin katılmaları
hedefleniyor.   

Proje, iş arayan engelli bi-
reylerin ihtiyaç ve yeteneklerine

göre şekillendiriliyor. Uzman
ekipler, her bireyin becerilerini
göz önünde bulundurarak on-
lara uygun iş fırsatları sunuyor.
Şu ana kadar, Soma'daki yak-
laşık 130 engelli birey, çeşitli
sektörlerde iş başı yaparak
toplumsal hayata katıldı. Proje
engelli bireylerin özgüvenlerinin
artmasına, ekonomik bağımsız-
lıklarını kazanmalarına ve ailele-
rinin de sosyal ve ekonomik
anlamda rahatlamalarına
önemli katkı sağlıyor. 

İŞKUR desteğiyle gerçek-
leştirilen proje, engelli bireylerin
yanı sıra diğer dezavantajlı

gruplara da fırsatlar sunuyor.
Eski hükümlüler, şiddet mağ-
duru kadınlar, depremzede bi-
reyler gibi zorluklar yaşayan
kişiler, öncelikli olarak sezonluk
işlerde, iş bitiminde ise kazan-
dığı tecrübeler neticesinde sü-
reçleri tekrardan ele alınıp
sürekli çalışabileceği işlere yer-
leştirildi. Proje kapsamında,
Soma ve çevresindeki ilçelerde
(Manisa, Saruhanlı, Akhisar,
Kırkağaç, Kınık, Bergama) top-
lamda 800 kişinin işe yerleştiril-
mesi sağlandı. Bu kişilerin
250'si dezavantajlı gruptan
olup, yaklaşık 130'unun engelli
bireylerden oluştuğu bildirildi.  

Soma Karaelmas Engelsiz
Yaşam Derneği Başkanı
Hamza Aydın, bu süreçte işve-
renlerle aktif bir şekilde iletişim
kurduklarını belirterek, “Kayma-
kamlık, Sosyal Yardımlaşma
Vakfı ve İŞKUR ile koordineli bir
şekilde çalışarak, dezavantajlı
grupların iş gücüne katılımını
artırmayı başardık. Soma Bele-
diyesi ile de işbirliği yaparak,
toplu iş görüşmeleri düzenle-
dik. Bu yıl içinde Soma'da 25
defa toplu iş görüşmesi yapa-
rak, çok sayıda kişiyi iş sahibi
yaptık” dedi. 

Proje, yalnızca engelli bi-
reylerin ekonomik bağımsızlık-
larını artırmakla kalmıyor, aynı
zamanda toplumsal farkındalık

oluşturuyor. Belediye ve İŞ-
KUR'un ortak organizasyo-
nunda gerçekleştirilen toplu iş
görüşmeleri, Soma ve çevre-
sindeki işverenlerle yapılan iş-
birliği sayesinde büyük bir
başarıya imza atıldı. Soma Ka-
raelmas Engelsiz Yaşam Der-
neği'nin, işverenlerle kurduğu
güçlü iletişim ağı sayesinde, is-
tihdam sağlanmasında önemli
bir rol oynandı. 

Proje ekipleri tarafından
bölgenin en büyük sorunu
olan kadın işşizliğinin önüne
geçmek için büyük uğraşlar
sonucunda; Bölgede yer alan
büyük bir firmanın idari kad-
rosu ile görüşülerek buradaki
iş arayan kadın potansiyeli

dile getirildi. Soma'dan taşıma
yoluyla işçi götürmek yerine
burada istihdam sağlanması
için şube açılması fikrinde
hem fikir olunduğunu kayde-
den Aydın, "Firma kira anlaş-
malarını sağlamış, ruhsatların
çıkarılması için uğraşmaktadır.
Yasal prosedürler tamamlan-
dıktan sonra Soma'da faali-
yete başlayacak ve yaklaşık
300 kişiye daha istihdam sağ-
lanacaktır. 

Yardım süreci de aynı titiz-
likle yönetildi. Toplamda yak-
laşık 60 aileye gıda, yakacak,
kıyafet, nakdi, medikal mal-
zeme ve kırtasiye yardımı ya-
pıldı. Yardımlar, tamamen
gizlilik içinde, ihtiyaç sahiple-

rine ulaştırıldı. Bu süreç tama-
men şeffaf ve objektif bir şe-
kilde yürütüldü. Soma'daki bu
ortak proje, hem engelli birey-
lerin hem de diğer dezavantajlı
grupların toplumsal entegras-
yonunu sağlamak adına
önemli bir adım oldu. Soma
Kaymakamlığı, Soma Beledi-
yesi, İŞKUR ve Soma Karael-
mas Engelsiz Yaşam
Derneği'nin güç birliğiyle baş-
latılan bu proje, diğer ilçelere
de örnek teşkil ediyor. 

Engelli bireylerin iş gücüne
katılımını artırarak, toplumsal
farkındalığı artıran bu model,
Türkiye genelinde daha fazla
ilde uygulanmaya başlanabi-
lir." şeklinde konuştu.  İHa

Soma'da ortak istihdam projesi   Soma'da ortak istihdam projesi   Soma'da ortak istihdam projesi   

Sakarya'da düzenlenen
UKAY'2024 12. Ulusal Katı Atık
Yönetimi Kongresi’ne katılan
Manisa Büyükşehir Belediyesi
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık

Dairesi Başkanı Çağlar Hocalar,
atık yönetim süreçlerini daha
ileriye taşımak için çalıştıklarını
söyledi.   

Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi, Sakarya Üniversitesi’nin
ev sahipliğinde Boğaziçi Üni-
versitesi ve Katı Atık Kirlenmesi
Araştırma ve Denetimi Türk
Milli Komitesi (KAKAD) iş birli-

ğinde düzenlenen 12. Ulusal
Katı Atık Yönetimi (UKAY'2024)
Kongresi’ne katıldı. Kongrede,
kamu ve özel sektör temsilci-
leri, uzman akademisyenler ve
sivil toplum kuruluşları bir araya
gelerek atık yönetimi alanında
teknik ve mesleki tecrübelerini
paylaştı.

Etkinlik kapsamında; yerel
yönetimlerde sürdürülebilir atık
yönetimi, atık karakterizasyonu
ve yönetimi, atık azaltımı ve de-
ğerlendirilmesi, bertaraf yön-
temleri gibi hayati öneme sahip
konular detaylı bir şekilde ele
alındı. Kongrenin ardından dü-
zenlenen teknik gezi progra-
mıyla, katılımcılar Sakarya
Büyükşehir Belediyesi'nin en-
tegre katı atık yönetim tesisini
ziyaret ederek, tesisin çalışma
prensiplerini gözlemleme fırsatı
buldu. 

“kayNakTa ayrI 
TOPLaMa VE GErİ 

dÖNÜŞÜM BİLİNCİNİ 
arTIraCaĞIZ” 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık
Dairesi Başkanı Çağlar Hocalar,
kongre ve teknik gezinin ardın-
dan yaptığı açıklamada, atık yö-
netimi süreçlerini daha ileriye
taşımak için çalışmalara devam
edeceklerini belirtti. Hocalar,

“Yeşil dönüşüm ve sürdürülebi-
lirlik ilkeleri doğrultusunda Mani-
sa’da faaliyet gösteren entegre
atık yönetim tesisimizi sürekli
geliştireceğiz. Temel hedefimiz,
bireylerde kaynakta ayrı top-
lama ve geri dönüşüm bilinci
oluşturmak. Bu doğrultuda dü-
zenlediğimiz eğitimleri artıracak,
farkındalık ve teknik altyapı ça-
lışmalarımıza hız kesmeden
devam edeceğiz” dedi.  İHa

Manisa’da atık yönetimi daha da ileriye taşınacak   
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CUMHURiYeT Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel,
Cumhuriyet Halk Partisi geçmiş
dönem Saruhanlı İlçe Başkan-
larından Muharrem Ekici'yi ve-
fatının 10. yıldönümünde
mezarı başında anarken, an-

nesi Emine Arslan’ı kaybeden
Manisa Barosu Eski Başkanı Ali
Arslan’a da taziye ziyareti ger-
çekleştirdi.  

Muharrem Ekici’nin meza-
rına karanfil bırakıp dua eden
CHP Genel Başkanı Özgür

Özel, Ekici’yi güzel hatıralarıyla
anmaya devam edeceklerini
belirtti. Annesi Emine Arslan’ı
kaybeden Manisa Barosu Eski
Başkanı Ali Arslan’a da taziye
ziyareti gerçekleştiren Özel,
Arslan ailesine baş sağlığı di-

leklerini iletti. 
“SiYASeTi ÇOK

iNANARAK YAPAN
BiRiSiYDi" 

Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel,
Manisa milletvekilleri Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu ve Bekir Baş-
evirgen, CHP İl Başkan Vekili
Şeref Taşçılar, Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek, ilçe belediye baş-
kanları ve CHP ilçe başkanla-
rıyla birlikte CHP Saruhanlı
önceki dönem İlçe Başkanla-
rından merhum Muharrem Eki-
ci’yi mezarı başında andı.
10’uncu vefatının yıldönü-
münde Ekici’nin mezarını ziya-
ret eden CHP Genel Başkanı
Özgür Özel ve beraberindeki
heyet, dualar etti, mezara ka-
ranfil bıraktı. Muharrem Eki-
ci’nin siyaset ve yol arkadaşları
olduğunu söyleyen Özel,
“Benim ayrıca, can arkada-
şımdı. Siyaseti çok inanarak
yapan birisiydi. Bugün Ma-

nisa’da 15 belediye kazanabil-
diysek bu işte hepimizden fazla
emeği olanlardan bir tanesi
Muharrem Ekici’dir. Keşke bu-
günleri görebilseydi. Tanıdığım
en iyi Cumhuriyet Halk Partili
isimlerden bir tanesiydi. Evlat-
ları bize emanet. Bundan sonra
da Muharrem’i güzel hatırala-
rıyla anmaya devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı.  

Ekici’nin mezar ziyaretinin
ardından, CHP heyeti, merhum
CHP Saruhanlı önceki dönem
İlçe Başkanlarından Hasan
Eroğlu’nun mezarına da gide-
rek dua etti. 

Ali ARSlAN Ve
AileSiNe TAZiYe

ZiYAReTi 
CHP Genel Başkanı Özgür

Özel ve beraberindeki heyet,
önceki dönemlerde Manisa Ba-
rosu ve CHP ilçe Başkanlığı
görevlerinde bulunan Ali Ars-
lan’ın geçtiğimiz hafta annesi
Emine Arslan’ı kaybetmesi do-
layısıyla taziye ziyaretinde bu-
lundu. Yunusemre Belediye
Başkan Yardımcısı Özge Arslan
ve CHP Yunusemre ilçe Baş-
kanı Mehmet Arslan’ın da ba-
baannesi olan Emine Arslan
için Yunusemre ilçesinin Os-
mancalı Mahallesi’nde düzen-
lenen pilav hayrına katılan
Özgür Özel, milletvekilleri
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu ve
Bekir Başevirgen ile Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, Arslan ailesine
başsağlığı dileklerini iletti.  iHA

CHP Lideri Özel, memleketinde
taziye ziyaretinde bulundu   
CHP Lideri Özel, memleketinde
taziye ziyaretinde bulundu   

MeMUR Sen Manisa İl
Temsilcisi ve Eğitim Bir Sen
Manisa 1 Nolu Şube Başkanı
Ahmet Yasav, "Hakem Kuru-
lu’nun; 2024-2025 yıllarına
ilişkin hayali düşünce-
lerle belirlediği artış-
ların tek kaybedeni
kamu görevlisi ve
emeklileridir. 7.
Dönem Toplu Söz-
leşme’de teklif et-
tiğimiz 2025’in ilk
altı ayı için yüzde 15
artış ve yüzde 10 refah
payı maaşlara yansıtılma-
lıdır." dedi.   

Memur Sen Manisa İl Tem-
silcisi ve Eğitim Bir Sen Manisa
1 Nolu Şube Başkanı Ahmet
Yasav memur ve memur emek-

lilerine yapılan zam sonrası bir
açıklama yaparak, "2024 Aralık
ayı enflasyonu yüzde 1,03 ola-
rak açıklandı. 6 aylık (Temmuz-

Aralık) enflasyon yüzde
15,75 ve enflasyon

farkı ise yüzde 5,23
olarak gerçekleşti.
Hakem Kuru-
lu’nun 2025 Ocak
ayı için belirlediği
yüzde 6 oranıyla
birlikte kamu gö-

revlisi ve emeklileri-
nin artış oranı yüzde

11,54 oldu. Toplu söz-
leşme masasında görüşmelerin
gerçekleştiği süreçte yıllık en-
flasyon yüzde 60 civarındaydı.
Buna rağmen Hakem Kurulu
2025 yılı için yüzde 6 + yüzde 5

artış belirledi. Hakem Kuru-
lu’nun; 2024-2025 yıllarına iliş-
kin hayali düşüncelerle
belirlediği artışların tek kaybe-
deni kamu görevlisi ve emekli-
leridir. Kayıplara göz yumarak,
kulaklarımızı kapatarak ya da
görmezden gelerek enflasyon
sorununu çözemeyiz. Enflas-
yonu azaltmak için sabit gelirli-
leri baskılamak, harcamalarını
kısıtlamak ya da giderlerini
daha fazla artırmak tek çözüm
yolu olmamalıdır. Sabit ücretli-
ler için ortaya konulan gerekçe-
nin aynısını, sermaye için de
göz önünde bulundurulmasını
bekliyoruz. Maaşlar 1 kat arttı,
fiyatlar 4 kat zamlandı gerçeği-
nin ıskalanmamasını istiyoruz.
Gelir dağılımında adalet için

refah payı şarttır. 7. Dönem
Toplu Sözleşme’de teklif ettiği-
miz 2025’in ilk altı ayı için
yüzde 15 artış ve yüzde 10
refah payı maaşlara yansıtılma-

lıdır. Kayıplarımızın tazmini,
toplu sözleşme hükümlerimizin
eksiksiz uygulanması ve Refah
Payı talebimiz için 7  Ocak  Salı
günü saat 13.00’de Hazine ve

Maliye Bakanlığı önünde basın
açıklaması yapacağız. Kamu
görevlilerini davet ediyor, ka-
muoyuna duyuruyoruz" dedi.
iHA

Memur Sen'den maaş zammı tepkisi   Memur Sen'den maaş zammı tepkisi   

MANiSA Büyükşehir Bele-
diyesi Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, Turgutlu ilçesine
bağlı Selvilitepe Mahallesi’nde
bin 300 metre içme suyu şe-
beke hattı ve 170 apartmanın
abone bağlantılarının yenilen-
mesi için çalışmalarına başladı.   

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek’in başlattığı “Altyapı

seferberliği” yalnızca Manisa
merkeziyle sınırlı kalmayarak 17
ilçeye yayıldı. MASKİ Genel
Müdürlüğü bünyesinde Turgut-
lu’nun merkez mahallelerinden
22 bin nüfusa sahip Selvili-
tepe’de de altyapı çalışmala-
rına başlandı. Mahallede ilk
etapta 12 sokağı içine alan bin
300 metre içme suyu şebeke
hattı ve 170 apartmanın abone
bağlantısı (branşman hatları)

yenilenecek. Çalışmalar, yapı-
lan iş planlamasına göre etap
etap diğer sokaklarda da
devam edecek. Bu çalışmalar,
eski altyapı nedeniyle meydana
gelen kayıp kaçak oranlarında
da önemli ölçüde azalma sağ-
layacak. Böylece hem sağlıklı
ve kesintisiz içme suyu hem de
çevreye duyarlı bir altyapı hiz-
meti sağlanması amaçlanıyor. 

Selvilitepe Mahalle Muhtarı

Yeter Özdemir, “22 bin civarı
nüfusu olan bir mahallenin
muhtarıyım. 8 ay oldu ben seçi-
leli. Gerçekten çok büyük sıkın-
tılar çektik. Ferdi Başkanımıza
çok teşekkür ediyoruz. Gece
gündüz demediler, çalıştılar.
Buradaki çalışmalar için çok
çok teşekkür ediyoruz. Gerçek-
ten çok büyük sıkıntılarımız var.
Mahallemize yapılan hizmetten
dolayı gerçekten sevinçliyiz.
Eski borularımızın halini görü-
yorsunuz. Büyükşehir’imize
dertlerimizi görüp dinlediği için
teşekkür ediyoruz”  dedi. 

Mahalle sakinlerinden
Rahmi Bedenli, uzun yıllardır
eski borulardan çok sıkıntı çek-
tiklerini ifade ederek, “Su sıkın-
tısı ne zaman yaşamadık ki 4
seneden beri. İlk yerleşke ol-
duğu için burası, borular çürü-
müş, eskimiş. MASKİ’nin
kepçeleri, personeli burada.
Aynı yerden sürekli patlaklar
yaşanıyordu. Borularımız deği-

şiyor, memnunuz. 2’nci, 3’üncü
katlara su çıkmıyordu. Tazyik
verdikleri zaman boru patlı-
yordu. Vermedikleri zaman üst
katlara su çıkmıyordu. Dolayı-
sıyla büyük bir sıkıntımız vardı.
MASKİ bu boruları değiştiriyor.
Memnunuz, yüzümüz gülüyor.
Yapandan Allah razı olsun. Hiz-
met edenin başımızın üstünde
yeri var” diye konuştu. 

Mahalle esnaflarından
Kerim Kaya, “Eskiden sürekli
su kesiliyordu. Her gün bir nok-
tada patlak tamir edildiğini gö-
rüyorduk. Biz de zaten bu
sıkıntıyı esnaf olarak yaşıyoruz.
Çok mutlu oluyorum. Küflü bo-
rular değişiyor. Yerine yeni bo-
rular döşeniyor” dedi. 

“TeK KURUŞUN iSRAF 
eDilMeSiNe iZiN 
VeRMeYeCeĞiZ” 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak altyapı çalışma-
larına hız kesmeden devam
edeceklerini söyleyen Başkan

Zeyrek, “Turgutlu ilçemizin
Selvilitepe Mahallesinde sü-
rekli patlayan altyapımızı,
branşman bağlantıları ile bir-
likte modernize ediyoruz. 170
apartmanın branşman bağlan-
tısını ve kısmi şebeke hattını
yeniliyoruz. 

Manisa’mızın tüm ilçele-
riyle birlikte daha yaşanılabilir
daha modern bir kent olması
için çalışıyoruz. Hemşerilerimi-
zin yaşam konforunu yükselt-
mek, taleplerine ve
beklentilerine ivedi bir şekilde
cevap vermek bizlerin asli gör-
evi. Şehzadeler’den Demir-
ci’ye, Sarıgöl’den Kırkağaç’a,
Gördes’ten Salihli’ye Ma-
nisa’mızın 17 ilçesinde tek ku-
ruşun israf edilmesine izin
vermiyor, altyapıdan üstyapıya
Manisa’mızın çehresini daha
da modern hale getirmek için
ilmek ilmek çalışıyoruz. Altyapı
seferberliğimiz hız kesmeye-
cek” dedi.  iHA

Turgutlu’ya altyapı seferberliği   Turgutlu’ya altyapı seferberliği   

Aile hekimleri ve hastane-
ler arasında yeni bir dönem
başlatan 'Sağlıkta Dijital Enteg-
rasyon' sisteminin yeni yılda
hayata geçtiğini kaydeden
Manisa İl Sağlık Mü-
dürü Uzm. Dr. Erol
Karaca, yeni dö-
nemde aile he-
kimlerinin,
hastaları için
doğrudan kan
tahlilleri, röntgen,
mamografi ve ye-
nidoğan kalça ultra-
sonografisi gibi
tetkikleri kolayca isteyebile-
ceklerini söyledi. 

Manisa İl Sağlık Müdürü

Op. Dr. Erol Karaca birinci ba-
samak sağlık hizmetleri ile
ikinci ve üçüncü basamak sağ-
lık hizmetleri arasında dijital en-

tegrasyon çalışmalarının
tamamlandığını, aile

hekimliğinde yeni
dönemin başladı-
ğını açıkladı. 

Entegras-
yon çerçeve-
sinde aile
hekimlikleri ve

sağlıklı hayat mer-
kezlerinin, hastane-

lerle dijital olarak
entegre olacağını ifade

eden Uzm. Dr. Karaca, "Sistem
sayesinde aile hekimleri kan

tahlilleri, röntgen, mamografi,
ultrason gibi tetkikleri doğru-
dan talep edebilecek. 

Hastalar, aile hekiminden al-
dıkları kod ile hastaneye gidip
herhangi bir poliklinik kaydı
oluşturmadan doğrudan tetkik-
lerini yaptırabilecek, sonuçlar
ise aile hekimlerinin ekranla-
rında görüntülenebilecek."
dedi. 

Aile HeKiMleRi 
HASTANeDeN RANDeVU 

AlABileCeK 
İl Sağlık Müdürü Karaca,

aile hekimlerinin, Merkezi
Hekim Randevu Sistemi
(MHRS) üzerinden kendilerine
kayıtlı hastalar için ikinci ve

üçüncü basamak hastaneler-
den randevu alabileceklerini
belirterek hekimlerin sağlık
bilgi yönetim sistemi üzerin-
den hastaları hakkında detaylı
değerlendirmeleri birbirlerine
hekim notu olarak sunabile-
ceklerini ifade etti. 

Ayrıca ikinci ve üçüncü
basamak hastanelere muaye-
neye giden hastalar için has-
tane hekimleri, Sağlıklı Hayat
Merkezinden MHRS üzerinden
randevu alarak danışmanlık
hizmetinden faydalanmasına
imkan sağlayacaklarını söyle-
yen Karaca, "Sağlıklı Hayat
Merkezlerinde görevli sorumlu
hekim, diyetisyen, psikolog,

fizyoterapist ve çocuk gelişim
uzmanı herhangi bir sağlık ku-
ruluşunda 90 gün içerisinde
yapılmış olan tahlil ve tetkik
sonuçlarını, kullandıkları sağlık

bilgi yönetim sistemi ekranları
üzerinden görüntüleyerek has-
taların danışmanlık hizmetle-
rine yön verebilecekler."
şeklinde konuştu.  iHA

Aile Hekimliğinde yeni dönem başladı   Aile Hekimliğinde yeni dönem başladı   
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

MuradİYe Organize Sa-
nayi Bölgesi, çalışma ve yaşam
alanlarını bir arada sunan

"Work&Life" projesini duyurdu.
Projeyle, OSB ve konut bölgesi
için karma bir çalışma alanı ku-

rulması hedeflenirken, 12 ayda
tamamlanması beklenen proje-
nin temelinin en geç şubat ayı-
nın sonuna doğru atılacağı
bildirildi.   

Muradiye Organize Sanayi
Bölgesi yönetimi, Manisa'nın
geleceği için çok önemli bir
adım daha attı. Sanayinin hızla
gelişen yapısına paralel olarak,
çalışanların yalnızca iş değil,
yaşam ihtiyaçlarına da çözüm
sunmayı amaçlayan proje, sa-
nayiye dayalı faaliyetlerle bir-
likte sosyal yaşam alanlarını
birleştirerek, çalışanların hem
profesyonel hem de kişisel ha-
yatlarını daha verimli ve sürdü-
rülebilir bir şekilde
yönetmelerine imkan tanıyor. 

Work&Life Projesi'nde, 9 iş
yeri, 20 ofis ve 2 restoran bulu-
nuyor. Her bağımsız alan için
depo ve otopark imkanı mev-
cut. Vade farksız 15 ay taksitle
ödeme imkanının bulunduğu
proje, modern ofis alanlarından
sosyal alanlara kadar geniş bir
yelpazeyi kapsıyor. 72 metre-
kareden 125 metrekareye
kadar modern ofis seçenekleri-
nin sunulduğu projede, her ofis
için 15 metrekare depo bulunu-
yor. Projedeki iş yerleri ise 110
metrekare ile 134 metrekare
arasında tercih edilebilir du-
rumda ve yine her iş yeri için
15 metrekare depo alanı mev-
cut. 2 adet teras katı restoran
seçeneğinin bulunduğu
Work&Life'ta restoranlara ait 47

metrekare depo alanı sunulu-
yor ve yaklaşık 500 metrekare
açık kullanım alanı bulunuyor.
Ayrıca, çevre dostu tasarım ve
yeşil alanlar, çalışanların do-
ğayla iç içe olabilecekleri din-
lenme alanları sunuyor. 

Hem yerel halkın hem de
dışarıdan gelen çalışanların
yaşam kalitesini artırmayı he-
defleyen Work&Life, bölgedeki
sanayi yatırımlarını destekler-
ken, Muradiye OSB'yi cazip bir
yaşam merkezi haline getire-
cek. 

teMelİ en Geç şuBat 
aYının SOnunda 

atılacak 
Muradiye OSB Yönetim

Kurulu Başkanı Osman Kıvır-
cık proje ile ilgili yaptığı açıkla-

mada, "Work&Life, sadece iş
dünyasına değil, insanların
günlük yaşamlarına da değer
katacak bir proje. 

Hem iş hem de yaşam
alanlarını aynı çatı altında bu-
luşturarak, çalışanlarımızın
motivasyonunu artırmayı ve
verimliliği yükseltmeyi hedefli-
yoruz. Daha önce inşa ettiği-
miz 155 adet dükkan,
bölgenin ve Manisa sanayisi-
nin alan ihtiyaçlarına ilaç gibi
yetişti. Bu projemizin de istih-
dama ve bölge refahına katkı
sağlayacağını biliyoruz" dedi. 

Projenin temelinin en geç
şubat ayının sonunda atılması
planlanırken, inşaat sürecinin
yaklaşık 12 ayda tamamlan-
ması bekleniyor.  İha

Muradiye OSB’den yeni proje: Work&Life   

İYİ Partİ Manisa İl Başkanı
Av. Ali Zafer İksir, DEM Parti
heyetinin İmralı ziyareti ve ar-
dından AK Parti ile MHP ara-
sında yapılan görüşmelere sert
tepki gösterdi. Başkan İksir,
“Bu millet, teröristlerin ve onla-
rın siyasi uzantılarının pazarlık
masasına oturtulmasına izin
vermeyecektir” diyerek hükü-
meti ve ittifak ortağını hedef
aldı.

Başkan İksir, terörle müca-
dele yasasının değiştirilip, terö-

rist başı Abdullah Öcalan’ın
serbest bırakılmasının amaç-
landığını öne sürdü. DEM
Parti’nin taleplerine sessiz
kalan siyasi iktidarın ve
MHP’nin tutumunu eleştiren
İksir, “Son günlerde infaz kanu-
nunun 107. maddesini değiş-
tirme çabaları ve DEM Parti’nin
verdiği 103 adet aynı içerikli
kanun teklifleri, bir ihanet süre-
cinin planlı şekilde işletildiğinin
açık göstergesidir” ifadelerini
kullandı.

İksir, “DEM Parti’nin Terörle
Mücadele Yasası’nda değişiklik

yapılması, genel af getirilmesi
ve kayyum atamalarının kaldırıl-
ması talepleri, doğrudan bö-
lücü terör örgütüne hizmet
eden girişimlerdir. Terörist başı
Öcalan’a özgürlük talep eden-
ler, bu milletin vicdanında affe-
dilmeyecek bir leke olarak
kalacaktır” dedi.

“SÖZde MİllİYetçİler”
MHP ve AK Parti’ye yönelik

eleştirilerini sürdüren Başkan
İksir, “AKP ve küçük ortağı
MHP, bir gün ‘terörle mücade-
lede sıfır taviz’ derken, ertesi
gün DEM Parti ile müzakere

masasına oturuyor. 
Milliyetçilik söylemleriyle

halktan oy toplayanlar, şimdi
terörist başına özgürlük çağrı-
larının zeminini hazırlıyor. Bu ne
yaman çelişkidir? Abdullah
Öcalan gibi bir terörist, hiçbir
siyasi pazarlıkla özgürlüğüne
kavuşturulamaz” diyerek tepki-
sini dile getirdi.

“dİMdİk durMaYa 
devaM edeceğİZ”

Başkan İksir, sözlerinin so-
nunda milletin birlik ve bera-
berliğini bozacak her türlü
planın karşısında olacaklarını

vurgulayarak şöyle konuştu:
“Kürt vatandaşlarımız, bu kirli
pazarlıkların arkasında değil-
dir. Onlar, bu ülkenin asli un-
surlarıdır ve bölücülük değil,
birlik içinde yaşamı arzula-
maktadır. 

Terör örgütleriyle özdeşleş-
tirilen her yaklaşım, bu toprak-
lara en büyük ihanettir. Biz, bu
milleti bölecek hiçbir plana
geçit vermeyeceğiz. Şehitleri-
mizin emaneti, milletimizin
onuru ve adaletin gücü koru-
nacak; hiçbir pazarlıkla bu du-
ruştan sapılmayacaktır.

Milletimiz şunu bilsin: Bu va-
tana kastedenlere ve onları
destekleyenlere karşı dimdik
durmaya devam edeceğiz!”

İYİ Parti Manisa İl Başkanı Av. Ali Zafer İksir, DEM Parti heyetinin İmralı ziyareti ve ardından AK Parti ile MHP arasında yapılan görüşmelere sert tepki gösterdi

İYİ Partili İksir'den sert çıkış: “Bir ihanet
sürecine daha izin vermeyeceğiz!”
İYİ Partili İksir'den sert çıkış: “Bir ihanet
sürecine daha izin vermeyeceğiz!”

İYİ Partİ Şehzadeler İlçe
Başkanı Gözde Aytaç, TÜİK’in
enflasyon verilerinin açıklanma-
sının ardından memur ve
emeklilere yapılacak zam oran-

larına ilişkin sert eleştirilerde
bulundu. Başkan Aytaç,
memur ve emeklilerin zam
oranlarını “sefalet artışı” olarak
nitelendirdi.

TÜİK’in açıkladığı verilere
tepki gösteren Aytaç, Aralık ayı

enflasyon oranının %1,03, yıllık
enflasyonun ise %44,38 olarak
duyurulduğunu hatırlattı. Aytaç,
“Resmen sarayı üzmeme ku-
rumu gibi çalışan TÜİK, bugün
yine sarayı üzmeyen rakamları
açıkladı. Bu verilere göre

memur ve memur emeklisi ilk 6
ay için %11,54 zam alırken,
SGK ve Bağ-Kur emeklileri
%15,75 zam alacak. En düşük
emekli maaşı ise 12.500 liradan
14.468 liraya yükseliyor. Ancak
bu oranlar, zam değil, sefalet
artışıdır” ifadelerini kullandı.

“MeMurlar ve 
eMeklİler refah
PaYına Muhtaç”

Açıklamasında memur ve
memur emeklilerinin refah pa-
yına muhtaç bırakıldığını belir-
ten Aytaç, “Bu maaşlarla ne
memurlarımız ne de emeklileri-
miz insanca yaşayabilecek du-
rumda. Bu artışlar, çalışan
kesimi açlık sınırında tutmaya

yönelik bir politikadır” ifadele-
rini kullandı.

“eMeklİler açlığa
MahkuM”

Emeklilerin içinde bulun-
duğu zor durumu da
gündeme taşıyan
Aytaç, “Aldığı ma-
aşla kirasını bile
ödeyemeyen, to-
rununa bir oyun-
cak bile
alamayan emekli,
açlığa ve sefalete
mahkûm edilmiş-
tir. Emeklilerimiz
güvencesiz koşul-
larda çalışmak zorunda
bırakılmakta ve hayatlarını riske

atmaktadır. Bu tablo, Türki-
ye’nin utancıdır” diye konuştu.

“her ZaMan 
vatandaşın Yanında 

OlacağıZ”
Aytaç, İYİ Parti’nin bu
mücadeleyi hem mec-

liste hem de sokakta
sürdüreceğini belir-
terek, “Bizler İYİ
Parti olarak memur
ve emeklilerimizin
insani yaşam kalite-
sine ulaşması için

mücadeleye devam
edeceğiz. Mecliste ve

sokakta her zaman va-
tandaşımızın sesi olaca-

ğız” dedi.

İYİ Partili Aytaç: Memur ve emekliyi
sefalete mahkum ediyorlar

İYİ Partili Aytaç: Memur ve emekliyi
sefalete mahkum ediyorlar

Saruhanlı Belediyesi,
Çınaroba, Çullugörece ve Çal-
tepe mahalle girişlerinde baş-
lattığı TAG çalışmalarıyla ilçenin
çehresini yeniliyor.

Saruhanlı Belediyesi, ilçenin
yaşam standartlarını yükselt-
mek ve mahallelerin daha dü-
zenli bir yapıya kavuşmasını
sağlamak amacıyla çalışmala-
rını sürdürüyor. Bu kapsamda
Çınaroba, Çullugörece ve Çal-

tepe mahalle girişlerinde başla-
tılan TAG çalışması dikkat çeki-
yor. 

Belediye ekipleri tarafından
yürütülen TAG çalışmaları, hem
estetik hem de işlevsel açıdan
önemli değişiklikler sunuyor.
Mahalle girişlerinde yapılan dü-
zenlemelerle yollar modern bir
görünüme kavuşuyor.

Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı TAG çalışmasıyla il-
gili yaptığı açıklamada şu ifade-
leri kullandı: Her sokakta, her

köşe başında. Saruhanlı Bele-
diyesi iş başında. Çınaroba,
Çullugörece ve Çaltepe ma-
halle girişlerinde TAG yapımı

çalışmalarımız devam ediyor.
Durmadan, yorulmadan Saru-
hanlı’mız için çalışmaya
devam...”

Saruhanlı’da mahalle girişlerine modern dokunuş
Didem ALTINAY



4 Ocak 2025 Cumartesi GÜNCEL 7

Didem ALTINAY

tÜiK’in açıkladığı enflas-
yon rakamlarının gerçeği yan-
sıtmadığı gerekçesiyle,
Manisa’daki sendikalar elle-
rinde mumlar ve boş sepetlerle
TÜİK binası önünde dikkat
çeken bir eylem gerçekleştirdi.

Manisa'da çeşitli sendikalar,
TÜİK'in yıl içinde yayımladığı
pazar ve alım fiyatlarıyla ilgili
verilerin gerçeği yansıtmadığı
gerekçesiyle TÜİK Manisa İl Bi-
nası önünde mumlu ve boş se-
petli bir protesto gerçekleştirdi. 

ilK tePKi eĞitiM-Sen, 
eMeKli-Sen Ve BeS’ten
Eylemlerin ilk adımını Eği-

tim-Sen, Emekli-Sen ve BES
üyeleri attı. BES Başkanı Ufuk
Doruk yaptığı açıklamada, TÜ-
İK'in açıkladığı yıllık enflasyon
oranlarının asgari ücretle geçi-
nenler ve emekliler için gerçeği
yansıtmadığını ve bu oranlarla
geçinmenin mümkün olmadı-
ğını vurguladı. Doruk, açıkla-
malarında TÜİK'in verilerinin
çalışanların yaşam standardını
daha da düşürdüğünü ifade
etti.

BiRleŞiK KaMU-iŞ Ve 
BÜRO-iŞ’ten 

ORtaK eYleM
Protestoların ikinci dalga-

sında, Birleşik Kamu-İş Konfe-
derasyonu ve Büro-İş üyeleri
de TÜİK Manisa İl Binası
önünde toplandı. Ellerinde
mumlar ve boş sepetlerle gelen
sendika üyeleri, kurumun güve-
nilirliğini yitirdiğini dile getirdi.
Birleşik Kamu-İş Konfederas-
yonu Başkanı Zeki Dirlikli ve
Büro-İş Genel Başkanı Alay
Hamzaçebi’nin ortak metni
okumasıyla eylem güçlendi.

"tÜiK BiR OlaY 
MahalliDiR"

Hamzaçebi ve Dirlikli, TÜ-
İK'in rakamlarının gerçeklerden
uzak olduğunu belirtti. Açıkla-
mada şu ifadeler dikkat çekti:

“Bugün burada yalnızca bir
basın açıklaması yapmak için
değil, büyük bir hırsızlığı ifşa
etmek için toplandık. TÜİK,
açıkladığı hayali rakamlarla
kamu emekçilerinin lokmasını
küçültüyor. Açlık sınırının sü-
rekli yükseldiği bir ortamda TÜ-
İK’in yüzde 44,38 olarak

gösterdiği yıllık enflasyon oranı,
halkın hissettiği ekonomik bas-
kıyı asla yansıtmıyor. Tüm mal
ve hizmetlere daha yeni yılın ilk
gününden zam yağmaya baş-
ladığı bir ekonomik iklimde,
kamu emekçisinin ücret artışı-
nın bu hayali rakamlara göre
yapılması asla kabul edilemez.
Çünkü uzun bir süredir saygın
ve şeffaf bir devlet kuruluşu
olarak değil, iktidarın istediği
rakamları açıklama enstitüsü
gibi çalışan TÜİK, açıkladığı ra-
kamlarla bir kez daha çalışan
nüfusun zaten küçülmüş olan
lokmasını da elinden almıştır.
İnsanlarımızın sebze ve mey-
veyi bile taneyle aldığı, et giren
evin artık zengin evi sayıldığı,
barınma ve beslenme gibi en
temel hak ve ihtiyaçları karşıla-
manın bile lüks haline geldiği
bu ekonomik iklimde, TÜİK
aralık ayı enflasyonunu yüzde
1,03 olarak belirlemiştir. “TÜİK
HARİKALAR DİYARINDA” de-
dirten bu rakam sayesinde, bir
önceki ay yüzde 47,09 olan
resmi yıllık enflasyon, yüzde
44,38 inmiş gibi gösterilmiştir.

Böylece kamu çalışanlarına
zam olarak sunulmaya çalışı-
lan, gerçekte ise ekonomiyi yö-
netemeyenlerin alım gücündeki
erimeyi telafi yöntemi olan altı
aylık enflasyon ödemesi, ger-
çek enflasyonun yanında adeta
deryada damla kalmıştır. Zaten
derin bir geçim sıkıntısının
içinde olan kamu emekçisi,
hayal ürünü olan bu enflasyon
oranıyla ve sözde yetkili konfe-
derasyonun eseri olan toplu
sözleşmeler nedeniyle, yeni yılı
çok daha ağır ekonomik koşul-
larda karşılamıştır. Siyasi İkti-
dar, TÜİK aracılığıyla kamu
emekçilerinin haklarını gasp et-
tiği gibi, her ay daha da zorla-
şan hayat şartlarında,
enflasyon farklarını aylık olarak
maaşlara yansıtmayarak kamu
emekçilerini binlerce lira zarara
uğratmaya devam etmektedir.

Bizler Birleşik Kamu İş Kon-
federasyonu üyeleri olarak di-
yoruz ki, Emeğimizi yok
sayamazsınız artık yeter. Maaş-
lar market kasasında eriyor, ev
kirası memurun maaşını bitiri-
yor. Enflasyon farkı zam değil-

dir. Memurun alım gücünü ko-
ruyacak ve yükseltecek zam
maaşlara uygulanmak zorun-
dadır. Kamu emekçilerinin ve
emeklilerin maaş zammı, yan-
daş konfederasyon ile yapılan
mutabakat ve TÜİK’in şaibeli
enflasyon rakamları uyarınca
değil, emekçilerin içinde bulun-
duğu derin yoksullaşma ve
alım gücü kaybı dikkate alına-
rak yapılmak zorundadır. İn-
sanca yaşayacağımız maaş
zammını alana kadar mücade-
lemiz devam edecektir. Yaşasın
Birleşik Kamu iş Yaşasın Ör-
gütlü Mücadelemiz"

PROteStOnUn
SeMBOlÜ: MUMlaR Ve 

BOŞ SePetleR
Eylem sonunda sendika

üyeleri ellerindeki mumları TÜİK
binası önüne bırakırken, Ana-
dolu'nun eski bir deyişiyle “Ya-
lancının mumu yatsıya kadar
yanar!” mesajını verdi. Boş se-
petlerle sergilenen protesto,
TÜİK’in açıkladığı enflasyon
oranlarının gerçekliği sorgula-
yan bir sembol olarak değer-
lendirildi.

TÜİK önünde sepetli ve mumlu eylem

26-27 Şubat 2025 tarihle-
rinde Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi ev sahipliğinde
düzenlenecek olan “Yetenek

Her Yerde EGEKAF 25 Ege Ka-
riyer Fuarı”na ilişkin hazırlık
toplantısı, Manisa İl Sağlık Mü-
dürlüğü’nde yapıldı. 

Toplantıya, İl Sağlık Müdürü
Uzm. Dr. Erol Karaca başkanlık
ederken, hizmet başkanları ve
başkan yardımcıları da katılım
sağladı.

Toplantıda, Sağlık Bakan-
lığı’nı temsilen Manisa İl Sağlık
Müdürlüğü tarafından fuar sü-
resince gerçekleştirilecek stant
çalışmaları ve etkinlikler ele
alındı. Fuar boyunca sağlık
sektöründeki kariyer fırsatları
hakkında bilgilendirme yapıl-
ması, öğrenci ve mezunlara
rehberlik sağlanması gibi çeşitli
faaliyetlerin detayları görü-
şüldü.

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr.
Erol Karaca, toplantıda yaptığı

konuşmada, EGEKAF’ın genç-
lerin kariyer planlaması ve iş
dünyasıyla buluşması açısın-
dan büyük bir fırsat olduğunu

vurguladı. Karaca, Sağlık Ba-
kanlığı’nın sunduğu kariyer
imkanlarını en iyi şekilde tanıt-
mak ve gençlerin sorularını

yanıtlamak için Müdürlüğün
tüm birimlerinin etkin bir şe-
kilde çalışacağını belirtti.
haber Merkezi 

Manisa İl Sağlık Müdürlüğü, EGEKAF 25 
kariyer fuarı için hazırlıklarını sürdürüyor

ahMetli Belediyesi Park
ve Bahçeler Müdürlüğü ekip-
leri, ilçe sakinlerinin daha temiz
ve düzenli bir çevrede yaşama-
larını sağlamak amacıyla çalış-
malarına aralıksız devam
ediyor. 

Sabahın erken saatlerinde
Boztaş Sokak’ta başlatılan te-
mizlik, çevre düzenleme ve
ağaç budama işlemleri ile
bölge hem görsel hem de çev-
resel olarak yenileniyor.

Ekipler, Boztaş Sokak’ta

güne kapsamlı bir temizlik ça-
lışmasıyla başladı. Cadde ve
sokaklar, süpürge araçları ve el
ekipmanları kullanılarak detaylı
bir şekilde temizlendi. Kaldırım-
larda ve yol kenarlarında biri-
ken çöpler, yapraklar ve diğer
atıklar titizlikle toplanarak alan-
dan uzaklaştırıldı.

Ahmetli Belediyesi ekipleri
sadece temizlikle sınırlı kal-
madı, sokakta bulunan ağaçla-

rın bakımını da gerçekleştirdi.
Ağaçların dallarını budayarak
hem ağaçların sağlıklı gelişimini
sağladı hem de vatandaşların
güvenliğini ön planda tuttu.
Çevre düzenleme çalışmaları
kapsamında, parklar ve yeşil
alanlar da kontrol edilerek ge-
rekli düzenlemeler yapıldı. Çim
alanlar, çiçeklikler ve diğer pey-
zaj öğeleri özenle elden geçi-
rildi. haber Merkezi 

Ahmetli'de temizlik seferberliği

Salihli Belediyesi, pazar yerlerinden sokaklara kadar il-
çenin dört bir yanında temizlik çalışmalarını aralıksız sürdürü-
yor. Salihli Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri,
temizlik faaliyetlerine hız kesmeden devam ediyor. Ekipler,
pazar yerlerini kapsamlı şekilde yıkarken, sokaklarda süpürme
çalışmalarıyla ilçeyi daha düzenli bir görünüme kavuşturuyor.

Halk sağlığı ve çevre te-
mizliğini ön planda tutan be-
lediye ekipleri, pazar
yerlerinde kapsamlı yıkama
çalışmaları gerçekleştiriyor.
Bu çalışmalar, özellikle yoğun
kullanılan alanların hijyenik ol-
masını sağlıyor. Salihli’nin
tüm mahallelerinde düzenli
olarak süpürme faaliyetleri
yürüten ekipler, sokakları
temiz ve düzenli bir hale geti-
riyor. Çalışmalar, çevre kirlili-
ğini önlemede önemli bir rol
oynuyor. haber Merkezi

Salihli’de temizlik çalışmaları 
hız kesmeden devam ediyor
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35,3366

3.018,62

PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI

ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

4 Ocak 2025 CumartesiSayı: 5973

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

OSB'lerde istihdam 2 milyon 700 bine ulaştı
organize Sanayi Bölge-

leri Üst Kuruluşu (OSBÜK)
Başkanı Memiş Kütükcü,
2024'te Organize Sanayi Böl-
geleri'nde (OSB) 75 bin yeni
istihdam sağlandığını, toplam
istihdamın 2 milyon 700 bine
ulaştığını bildirdi.

Kütükcü, AA muhabirine,
OSB'lerin Türkiye'nin üretim,
istihdam ve ihracat hedefle-
rinde öncü rol oynadığını söy-
ledi. Türkiye'deki OSB
sayısının 408'e ulaştığına de-
ğinen Kütükcü, Afyonkarahi-
sar, Ankara, Balıkesir, Çorum,
Diyarbakır, Edirne, Gaziantep,
Kahramanmaraş, Şırnak,
Trabzon ve Uşak'ta 11 yeni or-
ganize sanayi bölgesinin ku-
rulduğunu dile getirdi.

Türkiye'de 68 bin 
fabrikada üreTim

gerÇekleşTiriliyor
Kütükcü, OSB'lerin

366'sının Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığına, 42'sinin de Tarım

ve Orman Bakanlığı'na bağlı
olduğuna dikkati çekerek,

"Toplam 408 OSB'mizin şu
anda 288'i işletme aşama-

sında. 120'sinde ise kamulaş-
tırma, planlama ve altyapı sü-
reçleri devam ediyor. 

Son bir yılda 1000'e yakın
yeni parsel üretime kazandı-
rıldı. 68 bin fabrikamızın üre-
tim yaptığı organize sanayi
bölgelerimiz ülkemizin toplam
sanayi üretiminin yüzde 45'ini
gerçekleştiriyor." diye ko-
nuştu.İstihdamda Cumhuriyet
tarihi rekoru kırıldı

OSB'lerin Türk sanayisinin
lokomotifi haline geldiğini vur-
gulayan Kütükcü, şöyle ko-
nuştu:

"Organize sanayi bölgeleri-
miz 81 ilimizde yatırım, istih-
dam ve ihracatın öncüsü
haline geldi. 2024 yılında eko-
nomideki tüm zorluklara rağ-
men OSB'lerimizde 75 bin
yeni istihdam sağlandı. 

Böylece toplam istihdam
sayımız 2 milyon 700 bin ki-

şiyle Cumhuriyet tarihinin re-
korunu kırdı. Ayrıca ülkemiz-
deki 1000 Büyük Sanayi
Kuruluşunun 648'i organize
sanayi bölgelerimizde üretim
yapmaya devam ediyor."

yeşil oSb SayıSı 
14'e yükSeldi

Kütükcü, bu yıl Yeşil OSB
Belgesi uygulamasının hayata
geçirildiğini belirterek, "TSE
tarafından belirlenen 40 farklı
kriteri eksiksiz yerine getiren
14 OSB, 'Yeşil OSB Belgesi'
almaya hak kazandı. Bunlar,
Konya OSB, ASO 2. ve 3.
OSB, Gaziantep OSB, Nilüfer
OSB, Başkent OSB, Bursa
OSB, Makine İhtisas OSB,
Düzce 2. OSB, Mersin Tarsus
OSB, Demirtaş OSB, Gebze
Güzeller OSB, Antalya OSB,
Adana Hacı Sabancı OSB,
Gebze Plastikçiler OSB." ifa-
desini kullandı.        aa

Türkiye'de geçen yıl bitki-
sel üretim bir önceki yıla göre
zeytinde yüzde 146,7, Antep
fıstığında yüzde 117,6 artarak
çiftçisini mutlu ederken limon
ve portakal üreticileri ise um-
duklarını bulamadı.

AA muhabirinin, Türkiye
İstatistik Kurumu (TÜİK) verile-
rinden yaptığı derlemeye göre,
bitkisel ürün grupları içinde,
geçen yıl 2023 yılına kıyasla
tahıllar ve diğer bitkisel ürün-
lerde yüzde 5 azalış gerçek-
leşti.

Buğdayda düşüş yüzde 5,5
ve üretim 20,8 milyon ton, mı-
sırda yüzde 10 ve 8,1 milyon
ton, arpada yüzde 12 ve 8,1
milyon ton olarak kayıtlara
geçti.

Patates üretimi ise 2024'te
yıllık bazda yüzde 21,1 artış

gösterdi.
Geçen yıl 6,9 milyon ton

patates üretildi.
Bezelyede 5 bin 353 ton

üretim gerçekleştirilirken
yüzde 40,9 artış yaşandı.

Yeşil mercimek üretimi de
bu dönemde yüzde 42 artarak
71 bin tona ulaşırken, kırmızı
mercimek üretimi yüzde 4,5
düşerek 405 bin tona geriledi.
Kuru fasulye üretimi ise yüzde
16,3'lük azalışla 279 bin ton
olurken, nohut üretimi değiş-
meyerek 575 bin ton olarak
hesaplandı.

Yağlı tohumlardan yer fıs-
tığı üretimi yüzde 33,3 artarak
247 bin tona yükseldi. 

Ayçiçeği üretimi ise deği-
şim göstermeyerek 2 milyon
195 bin ton olarak kayıtlara
geçti.

Parfümeri ve eczacılık
alanlarında kullanılan lavanta
üretimi yüzde 4,6 azalarak 9
bin 70 tona geriledi. 

Ada çayı üretimi yüzde
25,7 düşerek 2 bin 329 ton
oldu. Haşhaş üretimi de yüzde
19,1 düşerek 6 bin 412 ton
oldu. 

Kayısı üretimi 2024'te bir
önceki yıla göre yüzde 69,2
yükselerek 1 milyon 269 bin
tona, avokado üretimi de
yüzde 67,7 artarak 64 bin 500
tona çıktı.

Armut üretimi de bu dö-
nemde yüzde 18'lik yükselişle
630 bin 500 tona ulaştı. 

Bu dönemde zeytin ve
Antep Fıstığı üretimindeki artış
dikkati çekti. 

Zeytin üretimi geçen yıl
2023'e göre yüzde 146,7 arta-

rak 3 milyon 750 bin tona,
Antep fıstığı üretimi yüzde
117,6 yükselerek 383 bin tona
yükseldi.

Söz konusu dönemde tu-
runçgillerde üretim yüzde 30,4
geriledi.

Greyfurt üretimi yüzde
47,3 azalarak 150 bin ton,
mandalina üretimi yüzde 32,7
düşerek 1 milyon 988 bin ton
oldu. 

Portakal üretimi de yüzde
30,3 azalarak 1 milyon 610 bin
tona, limon üretimi de yüzde
25,6'lık düşüşle 1 milyon 730
bin tona geriledi.

Baharat bitkilerinden kim-
yondaki üretim artışı da dikkati
çekti. 

Bu bitki türünde üretim anı-
lan dönemde yüzde 48,2 yük-
selerek 17 bin 18 ton oldu.

Soğan üreTimi arTTı,
SarımSak üreTimi düşTü

Yumru ve kök sebzelerden
kuru soğanın üretimi yüzde
1,2 artışla 2 milyon 632 bin
tona yükseldi, taze sarımsak
üretimi yüzde 6 düşerek 50
bin 870 tona geriledi. Doma-
tes üretimi yüzde 9,9 arttı ve
14 milyon 617 bin ton olarak

gerçekleşti. 
Hıyar üretimi ise yüzde 6,9

azalarak 1 milyon 743 bin tona
düştü.

Kavun ve karpuz üretimi sı-
rasıyla yüzde 5,4 ve 1,6 arttı.
Kavun üretimi 2024'te 1 mil-
yon 479 bin ton, karpuz üre-
timi 3 milyon 198 bin ton
olarak kayıtlara geçti. aa

Zeytin ve Antep fıstığı 2024'te üreticisini
"sevindirdi", limon ve portakal "üzdü"
Zeytin ve Antep fıstığı 2024'te üreticisini
"sevindirdi", limon ve portakal "üzdü"

Türkiye'nin ham
çelik üretimi, Kasım
2024'te bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 0,7
artışla 3 milyon tona yük-
seldi. Türkiye Çelik Üreti-
cileri Derneği (TÇÜD),
Kasım 2024'e ilişkin çelik
üretimi, tüketimi ve dış ti-
caret verilerini açıkladı.

Buna göre, söz ko-
nusu ayda Türkiye'nin
ham çelik üretimi,
2023'ün aynı ayına kı-
yasla yüzde 0,7 artarak 3
milyon tona çıktı. Üretim,
Ocak-Kasım 2024 döne-
minde yıllık bazda yüzde
11,2 artışla 33,9 milyon
ton seviyesinde gerçek-
leşti.

Nihai mamul tüketimi
Kasım 2024'te yüzde
14,3 artışla 3,6 milyon
tona çıktı, Ocak-Kasım
2024'te ise 2023'ün aynı
dönemine kıyasla yüzde
0,3 gerileyerek 35 milyon
tona düştü.

Çelik ürünleri 
dış TicareTi

Çelik ürünleri ihracatı,
Kasım 2024'te miktar yö-

nünden yüzde 13,6 ar-
tışla 967,3 bin ton, değer
yönünden de yüzde 15,4
yükselişle 709 milyon
dolar oldu.

İhracat, Ocak-Kasım
2024 döneminde 2023'ün
aynı dönemine kıyasla
miktar bazında yüzde
29,1 artışla 12,1 milyon
tona, değer itibarıyla
yüzde 15,3 artışla 8,9
milyar dolara çıktı.

İthalat, Kasım 2024'te
bir önceki yılın aynı ayına
göre miktar bakımından
yüzde 46,6 artışla 1,8
milyon ton, değer yönün-
den yüzde 19,9 yükselişle
1,2 milyar dolar olarak
hesaplandı. İthalattaki ar-
tışta yarı ürünlerin ve
uzun mamullerin ithalatı-
nın sırasıyla yüzde 100 ve
yüzde 48 artması etkili
oldu.

Ocak-Kasım 2024 dö-
neminde 2023'ün aynı
dönemine kıyasla ithalat,
miktar bazında yüzde 3
azalışla 15,6 milyon ton,
değer itibariyle ise yüzde
13 düşüşle 11,9 milyar

dolar seviyesinde gerçek-
leşti.

Bir önceki yılın ocak-
kasım döneminde yüzde
54,5 olan ihracatın ithalatı
karşılama oranı, 2024'ün
aynı döneminde yüzde
74,2'ye yükseldi.

"kayıplar Telafi 
edilecek"

Açıklamada görüşle-
rine yer verilen TÇÜD
Genel Sekreteri Veysel
Yayan, kapasite kullanım
oranının 2023'ün 11 aylık
döneminde yüzde 55,9
iken 2024'ün aynı döne-
minde yüzde 62,4 seviye-
sine ulaştığını bildirdi.

Türkiye'nin, düşük
oranlı üretim artışlarına
rağmen söz konusu dö-
nemde dünya ham çelik

üreticileri arasında 8. sı-
rada yer aldığını ve Viet-
nam'ın ardından üretimini
en çok artıran 2. ülke ol-
duğunu belirten Yayan,
şu ifadeleri kullandı:

"Türk çelik sektörü,
küresel çelik talebinde
yaşanan daralmaya rağ-
men 2024'te ihracat pa-
zarlarında güçlü
toparlanma gösterdi. Yerli
girdi tedarik politikaları
sayesinde ihracatımızda
olumlu gelişmeler ya-
şandı. 

Kızıldeniz'de devam
eden gerilimler, Uzak Do-
ğulu üreticilerin Avrupa
pazarına erişimini zorlaş-
tırarak talebin kısmen
Türk üreticiler tarafından
karşılanmasında ve özel-

likle AB ülkelerine yapılan
ihracattaki artışta önemli
rol oynadı.

2025'te Orta Doğu'da
yaşanan jeopolitik geliş-
melerin ve Çin'de açıkla-
nan teşvik politikalarının
ülkenin iç talebine ve do-
layısıyla küresel kapasite
fazlalığına hangi yönde
etki edeceğine yönelik
belirsizlik bulunuyor.

Bu yıl sektörün 2022
ve 2023'teki kayıplarını
telafi edeceğini, yurt içi
tüketim içerisindeki itha-
lat payının keskin şekilde
düşeceğini, ihracatta yeni
fırsatların oluşacağını, ül-
kemizin cari açığının ka-
patılmasına katkımızın
artacağını düşünüyoruz."       
aa

Türkiye'nin ham çelik üretimi Kasım
2024'te yıllık bazda yüzde 0,7 arttı

Türkiye'nin ham çelik üretimi Kasım
2024'te yıllık bazda yüzde 0,7 arttı
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Bugün iletişim, yakın çevre ve öğrenme konularında
aktif bir gün sizi bekliyor. Bir arkadaşınızla yapacağınız
derin bir konuşma, eski bir yarayı iyileştirebilir. Fikirleri-
nizi özgün bir şekilde ifade etmekten çekinmeyin.

Ailevi meselelerde çözüme ulaşmanız mümkün. Evde huzuru
artırmak için geçmişten gelen bir duygusal yarayı konuşarak şi-
falandırabilirsiniz. Aile büyüklerinden tavsiye almak veya on-
lara destek olmak size de iyi gelecektir.

Sanatsal bir projeye başlamak veya aşk hayatınızda duyguları-
nızı cesurca ifade etmek için ideal bir gün. Romantik bir iliş-
kide uzun zamandır beklenen bir açıklık yakalayabilir ve
kendinizi sağlıklı bir şekilde ifade etme şansı bulabilirsiniz.

İş hayatında ve günlük düzeninizde yenilikler yapma isteği duya-
bilirsiniz. Sağlık konularında ihmal ettiğiniz bir durumu ele almak
için güzel bir fırsat. Bir iş arkadaşınızla yapacağınız dürüst bir ko-
nuşma, iş ortamınızı daha rahat hale getirebilir.

İlişkilerde uyum ve denge bugün ön planda. Partnerinizle
veya yakın bir arkadaşınızla geçmişte yaşanan bir kırgın-
lığı konuşarak bağınızı güçlendirebilirsiniz. Açık iletişim
sayesinde ilişkilerinizde iyileşme yaşayabilirsiniz.

Derin duygular ve ortak kaynaklarla ilgili konular gündemde.
Maddi veya duygusal bir meseleyi çözmek için destek alabilir-
siniz. Bugün geçmişte sizi zorlayan bir konuya yeni bir bakış
açısıyla yaklaşabilirsiniz.

Eğitim, uzak yerlerden gelen haberler ve hayat felsefenizle
ilgili konular bugün gündeminizi şekillendirebilir. Yeni bir
şey öğrenmek veya farklı bir bakış açısı kazanmak, zihninizi
rahatlatabilir. Bir yolculuk planı da gündeme gelebilir.

Kariyerinizde veya toplumsal duruşunuzda sizi rahatsız
eden bir durumla yüzleşmek için cesaret bulabilirsiniz.
Bugün yöneticinizle yapacağınız açık bir konuşma, uzun
vadeli hedefleriniz için önemli bir adım olabilir.

Arkadaş çevrenizde veya topluluk çalışmalarınızda yeni
bir düzenleme yapmanız gerekebilir. Grup içindeki bir
yanlış anlaşılmayı çözmek için açık ve dürüst olun. Pay-
laşımlarınız başkalarına da ilham verebilir.

İçsel bir yenilenme dönemi içindesiniz. Bugün yalnız
kalıp düşüncelerinizi toparlamak ve ruhsal olarak arınmak
için ideal bir gün. Yazı yazarak veya meditasyon yaparak
kendinize şifa verebilirsiniz.

Kendinizi özgün bir şekilde ifade etme isteğiniz artı-
yor. Bugün geçmişte sizi rahatsız eden bir durumu ko-
nuşarak özgürleşebilirsiniz. Cesaretiniz ve
özgünlüğünüz çevrenizde takdir toplayacak.

Bugün yeteneklerinizi ve kaynaklarınızı daha iyi
değerlendirme yollarını keşfedebilirsiniz. Bir
dostunuzla yapacağınız içten bir konuşma, sizi
motive edebilir.

Göbeklitepe 2024 yılında 
709 bin ziyaretçiyi ağırladı

ŞAnLIURfA'DA 12 bin yıllık geçmişiyle "tarihin
sıfır noktası" olarak nitelendirilen ve UNESCO
Dünya Mirası Listesi'nde yer alan Göbeklitepe,
2024 yılında 709 bin 643 kişi tarafından ziyaret
edildi.

Ziyarete açıldığı 2018'de üst koruma çatısı
yapım çalışmaları nedeniyle bir kısmı ziyarete kapalı
kalan ören yerini o dönem yaklaşık 70 bin kişi ziya-
ret etti. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın
2019'u "Göbeklitepe Yılı" ilan etmesiyle Göbekli-
tepe, 412 bin 378 ziyaretçiyi ağırlamayı başardı.

Salgın nedeniyle 2020'de ziyaretçi sayısında
beklenen ziyaretçi hedefi tutmadı ve ören yerini sa-
dece 197 bin 912 kişi ziyaret edebildi. Göbeklitepe,
2021'de 567 bin 453 kişiyi ağırlayarak 4 yılın en
yüksek ziyaretçi rakamına ulaştı.

Tarihi ören yeri, 2022'de ise 850 bin misafire ev
sahipliği yaparak ziyaretçi rekorunu kırarken,
2023'te Kahramanmaraş merkezli depremler ve sel
nedeniyle ziyaretçi sayısı 317 bin 253'e geriledi.

Kültür ve Turizm Bakanlığının 2024'te en çok zi-
yaret edilen müze ve ören yerleri listesinde yer alan
Göbeklitepe'yi, geçen yıl 709 bin 643 kişi gezdi.

Turist Rehberleri Odaları Birliği Denetim Kurulu
Üyesi Müslüm Çoban, AA muhabirine, 2024'te tu-
rizmin Şanlıurfa ve bölge için çok olumlu ve verimli
geçtiğini söyledi.

Özellikle 2023'te deprem ve selin etkilerinin yanı
sıra müzelerin açık olmaması nedeniyle istedikleri
sayıda turist ağırlayamadıklarını aktaran Çoban,
2024'te bunu telafi ettiklerini ifade etti.

Taştepeler Projesi'nden dolayı Göbeklitepe'de
ziyaretçi sayısında önceki yıla göre oldukça bir yük-
selme olduğunu anlatan Çoban, şunları kaydetti:

"2024 yılında yaklaşık 710 bin ziyaretçi Göbekli-
tepe'yi ziyaret etmek için Şanlıurfa'ya geldi. Göbek-
litepe'ye hem yurt içinden hem de yurt dışından
büyük bir heyecanla insanlar gelmek istiyor. Hatta
önceden gelip görenlerden tekrar görmek isteyen-
ler oldu. 

Özellikle kasım ayında dünyanın ilk neolitik kon-
gresinin Şanlıurfa'da yapılması, yurt dışı anlamında
da Göbeklitepe'ye ilgi çok oldu. 2025 yılında biz bu
konuda oldukça umutluyuz. Dünya Neolitik Kon-
gresi sonrası yurt dışı bağlantılarımızda özellikle
acenteler ve birçok insan 2025 yılında Göbeklitepe,
Karahantepe ve Taş Tepeler Projesinden dolayı
Şanlıurfa'ya gelmek istiyorlar, bunu yakinen de bili-
yoruz."

Müslüm Çoban, Göbeklitepe sayesinde bölge-
deki turizmcilerin ve esnafın olumlu yönde etkilen-
diğini ifade eden Çoban, şunları kaydetti:

"2025 yılında hedefimiz inşallah 1,5 milyon ziya-
retçi sayısını aşmak. Çünkü kasım ayında yapılan
Dünya Neolitik Kongresi sayesinde dünyada Gö-
bektepe, Karahantepe ve Taştepeler Projesi'nin bili-
nirliği daha da arttı. 2025 yılında yurt dışında
yapılacak birçok fuarda Göbeklitepe, Karahantepe
ve Taş Tepeler Projesi'nin Kültür ve Turizm Bakan-
lığı ve Cumhurbaşkanlığı tarafından tanıtımlarının
üst seviyede yapılmasıyla özellikle dünyadan daha
çok turist ve misafiri ağırlamak istiyoruz."

Adana'dan Göbeklitepe'yi gezmeye gelen Hüse-
yin Özdemir, İstanbul ve Konya'dan misafirleriyle
bölgeyi ziyarete geldiklerini söyledi. AA

YUnUsEMRE Beledi-
yesi, geçtiğimiz yıl içeri-
sinde 97 bin 791 çağrı
alırken, Halk Masası birimi
ise 43 bin 920 görüşme
gerçekleştirerek vatanda-
şının sorununu çözdü.   

Yunusemre Beledi-
yesi, 2024 yılı boyunca va-
tandaşlarına etkin bir

şekilde hizmet sunarak,
çağrı merkezi ve Halk Ma-
sası birimlerinde binlerce
başvuruya çözüm üretti.
Geçtiğimiz yıl 444 62 09
numaralı Çağrı Merkezi,
toplamda 97 bin 791 çağrı
alarak vatandaşların so-
runlarına yanıt verdi. Yerel
seçimlerin ardından, 1

Nisan itibariyle son 8 ayda
Çağrı Merkezi'ne 73 bin
12 çağrı geldi. Gelen ta-
lepler, ilgili müdürlüklere
iletilerek hızla çözüme ka-
vuşturuldu. Bunun yanı
sıra, belediyenin hizmet

binasında yer alan Halk
Masası birimi, 8 aylık sü-
reçte 32 bin 940 vatan-
daşla yüz yüze
görüşmeler gerçekleştirdi.
Halk Masası, vatandaşla-
rın taleplerini dinleyip,

çözüm üretmek adına ça-
lışmalarını sürdürdü. Yu-
nusemre Belediyesi, bu
hizmetlerle vatandaşlarının
sorunlarını çözmeyi ve on-
ların memnuniyetini sağla-
mayı amaçladı.  İHA

Yunusemre Belediyesi on binlerce
vatandaşı dinledi   
Yunusemre Belediyesi on binlerce
vatandaşı dinledi   

MAnİsA Büyükşehir
Belediyesi, hem kandil ge-
leneğini yaşatmayı hem
de manevi atmosferi pay-
laşmayı sürdürüyor. 

Büyükşehir Belediyesi,
Regaip Kandili nedeniyle
15 Temmuz Demokrasi
Meydanı ve Hatuniye
Camii başta olmak üzere
çeşitli noktalarda vatan-

daşlara irmik helvası ikram
ederek kandil geleneğini
yaşattı. 

BİRLİK VE
BERABERLİK 
DUYGUsUnU 
PEKİŞTİREn 

HELVA İKRAMI
Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi, üç ayların başlan-
gıcını müjdeleyen Regaip

Kandili dolayısıyla kentin
farklı noktalarında vatan-
daşlara irmik helvası ikra-
mında bulundu. Sosyal
Hizmetler Dairesi Başkan-
lığı’na bağlı ekiplerin ik-
ramı gün boyunca devam
etti. Gündüz saatlerinde
15 Temmuz Demokrasi
Meydanı ve Cumhuriyet
Meydanı’nda,  yatsı na-

mazı çıkışında ise vatan-
daşların kandil ibadetini
gerçekleştirdikleri Şehza-
deler ilçesinde Hatuniye
ve Kısık Camii’nde, Yunu-
semre ilçesinde ise Saru-
han Bey ve Muradiye
Çarşı Camii’nde irmik
helvası dağıtıldı. Vatan-

daşlar, hazırlanan ikram-
lar için Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi’ne
teşekkürlerini iletti. Vatan-
daşların birlik ve beraber-
lik duygusunu pekiştiren
helva ikramı, bu anlamlı
geceye ayrı bir güzellik
kattı. Haber merkezi

Büyükşehir'den vatandaşlara kandil helvası 

Üç ayların müjdecisi
olarak kabul edilen Regaip
Kandilinde Selendi’de va-
tandaşlar, akşam saatle-
rinden itibaren Selendi'de
camilere akın etti. Cami-
leri dolduran vatandaşlar,
kandil nedeniyle düzenle-
nen özel programlara ka-
tıldı.  

Manisa’nın Selendi
ilçesinde Regaip Kandili
dolayısıyla vatandaşlar
adeta camilere akın etti.
Selendi İlçe Müftülü-
ğünce Yenicami'de dü-
zenlenen programda
Selendi İlçe Müftüsü Der-

viş Makas, verdiği vaazda
Regaip gecesinin ve üç

ayların öneminden bah-
setti. Müftü Makas, "Bu

gece Receb ayının ilk
cuma gecesi Regâib kan-

dilidir. Regâib gecesi,
Allah Teâlâ’nın kullarına
bol bol bağışta bulun-
duğu, az ibadetlerine kar-
şılık çok sevap verdiği bir
rağbet gecesidir. Her yıl
gelen Regaib gecesi; rah-
meti, bereketi ve mağfi-
reti bol üç ayların manevi
iklimine girildiğinin haber-
cisidir." dedi.  

Selendi İlçe Müftülü-
ğünce merkez Yenica-
mii’nde mevlit de
okutuldu. Cami çıkışla-
rında vatandaşlara çeşitli
ikramlarda bulunuldu.
İHA

Regaib Kandilinde camiler doldu   
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, "2024 yılı mal
ihracatımız 2023 yılına göre
yüzde 2,5 oranında artarak 262
milyar dolara çıktı. Yılın tama-
mında ihracat rakamlarında
Cumhuriyet tarihinin rekoruna
imza attık." dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Ticaret Bakanlığı ve Türkiye İh-
racatçılar Meclisi (TİM) işbirliği
ile Haliç Kongre Merkezi'nde
gerçekleştirilen 2024 Yılı İhra-
cat Rakamlarının Açıklanması
Programı'ndaki konuşmasında,
katılımcıları selamlarken, iş
dünyasının, Türk milletinin,
dost ve kardeş halkların yeni yı-
lını tebrik etti.

Katılımcıların 1 Ocak itiba-
rıyla başlayan üç aylarını da
tebrik eden Erdoğan, "Rabb'im
bizleri Ramazan-ı Şerif'e de
sağlık ve afiyetle kavuş-
tursun diyorum." ifa-
desini kullandı.

Gazze ve Lüb-
nan başta olmak
üzere Türkiye'nin
yakın çevresinde
savaşların, katli-
amların ve çatışma-
ların eksik olmadığı
zorlu bir yılın geride bı-
rakıldığını dile getiren Er-
doğan, şöyle devam etti:

"Tüm dünyanın gözleri
önünde 15 aydır devam eden
ve 50 bin masumun hayatına
mal olan Gazze mezalimi içi-
mizde büyük bir yara olarak
2024 senesi boyunca da kana-
maya devam etti. 2024'ün son
haftalarında Suriye'ye doğan
özgürlük ve adalet güneşinin
2025 senesinde savaş uçakla-
rının kararttığı Gazze semala-
rında da sökün etmesini
yürekten temenni ediyoruz. Su-
riye'de 13 yıl boyunca olduğu
gibi 7 Ekim 2023'ten beri
maruz kaldıkları zulüm karşı-
sında Filistinli kardeşlerimizi de
yalnız bırakmadık. Çeşitli kanal-
lardan gönderdiğimiz 100 bin
tonluk insani yardımla Gazzeli
mazlumların yükünü bir nebze
olsun hafifletmeye çalıştık. Fi-
listin Devleti'nin daha fazla ülke
tarafından tanınması için diplo-

matik alanda yürütülen tüm ça-
balara hem destek verdik hem
de öncülük ettik. İsrail'le ticari
işlemleri tamamen durduran
tek ülke yine Türkiye olmuştur."

"2025 YıLınDa Da 
EnFLaSYOn OranımıZ 

İLan EDİLEn 
SEVİYELErDE 

GErÇEkLEşECEk"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

bu sabah TÜİK tarafından açık-
lanan 2024 yılına ait enflasyon
verilerinin uyguladıkları politika-
ların doğruluğunu teyit ettiğini
belirterek, "Enflasyon aralıkta
aylık bazda yüzde 1,03 olurken
yıllık bazda yüzde 44,38'e geri-
lemiştir. Yıllık enflasyon 2023
sonuna göre 20 puan, 2024
mayıs ayındaki zirve seviyesine
göre 31 puan düşmüştür. 2025

yılında da enflasyon
oranımız orta vadeli

programla ve en-
flasyon rapo-
runda ilan
edilen seviye-
lerle uyumlu
şekilde ger-
çekleşecektir.

Bu umut verici
gelişmelerin ar-

kası inşallah gele-
cek." ifadelerini

kullandı. Erdoğan, piya-
saların hükümete, politikalara,
ekonomi programına ve tüm
bunlarla birlikte Türk ekonomi-
sinin güçlü potansiyeline gü-
vendiğini vurguladı.

Bu konuda ihracatçıların
desteğinin çok kıymetli oldu-
ğunu söyleyen Erdoğan,
"Gerek ihracatımızı hedefleri-
mizle uyumlu bir şekilde artır-
maya, gerekse enflasyonu
tekrar tek haneli rakamlara dü-
şürmeye katkıda bulunmak için
iş dünyamızın tüm paydaşların-
dan samimi destek bekliyoruz."
diye konuştu.

"2024'TE aVruPa
bİrLİĞİ'nE İhraCaTımıZ 
YÜZDE 4,2 arTışLa 108,7 

mİLYar DOLara
uLaşmışTır"

Erdoğan, geçen yıla ait dış
ticaret verilerine değinerek,
şunları paylaştı:

"Öncelikle 2024 yılı aralık
ayında ihracatımız yüzde 2,2
artışla 23,5 milyar dolar seviye-
sinde gerçekleşti. Böylece ara-
lık ayı aylık ihracat rekorunu
kırdık. İthalatımız ise yüzde
11,1'lik artışla 32,3 milyar dolar
oldu. Yılın tamamında ihracat
rakamlarında Cumhuriyet tari-
hinin rekoruna imza attık. Biraz
evvel ifade ettiğim olumsuzluk-
lara rağmen 2024 yılı mal ihra-
catımız, 2023'e göre yüzde 2,5
oranında artışla 262 milyar do-
lara çıktı. Ayrıca son 19 ayın
12'sinde o ayın ihracat reko-
runu kırdık. 2024 yılı ocak-ara-
lık döneminde 31 ilimiz 1 milyar
doların üzerinde ihracat yapar-
ken, 54 ilimiz de ihracatını artır-
mıştır. En fazla ihracat yapan 5
ilimiz sırasıyla 56,8 milyar do-
larla İstanbul, 32 milyar dolarla
Kocaeli, 23,8 milyar dolarla
İzmir, 18,2 milyar dolarla Bursa
ve 13,2 milyar dolarla Tekir-
dağ'dır. 2024 yılı genelinde ise
ithalatımız yüzde 4,9 düşüşle
344,1 milyar dolara inmiştir."

Geçen yıl dış ticaret denge-
sinde olumlu kazanımlar elde
ettiklerini belirten Erdoğan,
şöyle devam etti:

"2023'te 106,3 milyar dolar
olan dış ticaret açığını, 2024'te
82,2 milyar dolara kadar indir-
dik. Yani 2024'te dış ticaret açı-
ğını tam 24 milyar dolar
düşürdük. 2024'te ihracatın it-
halatı karşılama oranı ise 5,5
puan artışla yüzde 76,1'e yük-
seldi. Bu oran, göreve geldiği-
miz 2002 yılında sadece yüzde
50 civarındaydı. 2024 yılında
ihracatımızda kıymet bazında
artışta öne çıkan ilk üç ülke ise
yüzde 22,2 artışla Birleşik Kral-
lık, yüzde 9,9 artışla Amerika
Birleşik Devletleri ve yüzde
52'lik artışla Suudi Arabistan
olmuştur. 2024 yılında Avrupa
Birliği'ne ihracatımız yüzde 4,2
artışla 108,7 milyar dolara ulaş-
mıştır. Avrupa Birliği'nin son 12
ayda ithalatının yüzde 7,5 geri-
lediği bir ortamda, ülkemizin bu
pazara ihracatının artması çok
mühimdir. Ayrıca İslam İşbirliği
Teşkilatı üyelerine ihracatımız
yüzde 6,1 artarak 70,1 milyar

dolara, Türk Devletleri Teşkilatı
ülkelerine yüzde 12,9 artışla
11,1 milyar dolara yükselmiş-
tir."

"OrTa-YÜkSEk 
TEknOLOJİLİ 

ÜrÜnLErİn İhraCaTı, 
YÜZDE 2,8 arTışLa 92,4 

mİLYar DOLara 
uLaşmışTır"

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"İhracatın değer bazında en
çok arttığı ilk üç fasılaya şöyle
bir baktığımızda motorlu kara
taşıtlarında yüzde 5,3 artışla
32,5 milyar doları, demir ve
çelikte yüzde 15,1 artışla 10,2
milyar doları, elektrikli makine
ve cihazlarda yüzde 6,4 artışla
16,4 milyar doları yakaladığı-
mızı görüyoruz." değerlendir-
mesini yaptı.

Üretimdeki orta-yüksek ve
yüksek teknolojili ürün katkısı-
nın altını çizmek istediğini vur-
gulayan Erdoğan, şunları
kaydetti: "2024 yılında yüksek
teknolojili ürünlerin ihracatı,
kıymet bazında tam yüzde 19
oranında artışla 8,8 milyar do-
lara yükselmiştir. Orta-yüksek
teknolojili ürünlerin ihracatı ise
yüzde 2,8 artışla 92,4 milyar
dolara ulaşmıştır. 2022'de
yüzde 36,9 olan orta-yüksek
ve yüksek teknolojili ürün ihra-
catının payı 2023'te yüzde
40,4'e, bu yıl yüzde 41'e çık-
mıştır. Bu durum, ürünlerimiz-
deki nitelik artışının önemli
işaretidir. 

Döviz ihtiyacımız azalırken
makroekonomik istikrarımız
güçlenmekte, dolayısıyla eko-
nomimiz daha dengeli bü-
yüme trendinde
ilerlemektedir." diye konuştu.
Erdoğan, ihracat rakamlarının
ülke, millet ve ekonomi için
hayırlara vesile olmasını te-
menni ederek, "Bu başarının
altında fabrikalarda alın teri
döken işçiden ustabaşına,
atölyelerde emek veren çırak-
tan kalfaya, insanımıza istih-
dam kapısı olan işveren ve
yatırımcıdan ürünlerimizi dün-
yayla buluşturan ihracatçıları-
mıza kadar herkesin imzası
vardır. Tabii bu rekor ihracat

rakamlarına, kadınların yüzde
20'nin üzerinde katkı yaptığını
memnuniyetle belirtmek iste-
rim. Başta kadınlar olmak
üzere bütün ihracatçılarımızı
ve emeği geçen herkesi yü-
rekten tebrik ediyorum." ifade-
lerini kullandı.

"mErkEZ bankaSı SOn 
1 YıLDa 573 mİLYar
LİraLık rEESkOnT 

krEDİSİ kuLLanDırDı"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

Türk ekonomisinin kıvanç kay-
nağı olan ihracatçıların dün ol-
duğu gibi yarın ve daima
yanlarında olacaklarını dile geti-
rerek, "2024 yılında mal ve hiz-
met ihracatçılarımıza toplam
24,7 milyar lira destek sağladık.
İhracat desteklerine tahsis etti-
ğimiz bütçeyi 2025 yılında 33
milyar liraya çıkartıyoruz." ifa-
delerini kullandı.

İhracatçıların finansmana
erişimini kolaylaştırmak için
devletin ilgili tüm kurumlarının
ortak çaba harcadığını belirten
Erdoğan, finansmanda sadece
Eximbank'la yetinmediklerini,
İhracatı Geliştirme Anonim Şir-
ketiyle önemli bir adım atarken,
kefalet sistemiyle de teminat
sorununa çözüm getirdiklerini
kaydetti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Merkez Bankamız finansmana
erişimi desteklemek amacıyla
reeskont kredilerinin günlük li-
mitini 13 kat artışla 4 milyar li-
raya çıkardı. Merkez Bankası
son 1 yılda 573 milyar liralık re-
eskont kredisi kullandırdı."
dedi.

"DESTEk SÜrEÇLErİnİ 
hıZLanDırmaYı 
amaÇLıYOruZ"

Türkiye'yi daha güçlü, reka-
betçi ve sürdürülebilir bir eko-
nomik yapıya kavuşturmak için
yoğun çaba içinde olduklarını
kaydeden Erdoğan, "Ticaret
Bakanlığımızca '2025 Yılı İhra-
cat Planı' çalışmalarını da baş-
latmış bulunuyoruz.
İhracatçılarımızın yurt içi ve yurt
dışı fuar katılımlarına yönelik
desteklerin kapsamını genişlet-
meyi, desteklere erişimini ko-
laylaştırmayı ve destek
süreçlerini hızlandırmayı amaç-
lıyoruz." şeklinde konuştu.

Sadece 2024 yılının değer-
lendirmesini yapmadıklarını,
aynı zamanda 2025'in de he-
deflerini belirlediklerini söyle-
yen Erdoğan, şunları kaydetti:

"Geçtiğimiz sene, 2024 yılı
mal ve hizmet ihracatı için siz-
lere 375 milyar dolar hedefini
koymuştum ve hamdolsun size
olan güvenimi boşa çıkarmadı-
nız. 2025 yılında mal ve hizmet
ihracatı olarak toplamda 390
milyar doları geçeceğimize ina-
nıyorum. Önümüzdeki yıl, he-
deflerimizi de aşan bir ihracat
rakamına ulaşacağınız konu-
sunda Cumhurbaşkanınız ola-
rak ben sizlere güveniyorum."

Cumhuriyet tarihinin en yük-
sek ihracat rakamının ülkeye ve
millete hayırlı olmasını dileyen
Erdoğan, Ticaret Bakanlığı,
Türkiye İhracatçılar Meclisi, Dış
Ekonomik İlişkiler Kurulu ve ti-
caretin artırılması için özveriyle
çalışan herkesi tebrik etti. aa

Cumhurbaşkanı Erdoğan: Cumhuriyet
tarihinin rekoruna imza attık
Cumhurbaşkanı Erdoğan: Cumhuriyet
tarihinin rekoruna imza attık
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Gıda ürünlerinde tehlike: Aflatoksin
riski kansere yol açıyor

dr. Ayla Ünver Alçay, Tür-
kiye’nin gıda ihracatında
önemli bir tehdit oluşturan af-
latoksin sorununa dikkat çe-
kerek özellikle Avrupa
Birliği’nin (AB) Türkiye’den
ithal edilen kuru incir ve fındık
gibi ürünlerde yüksek düzeyde
aflatoksin tespit ederek iade
ettiğini belirtti. Bu durumun
hem halk sağlığı hem de Tür-
kiye’nin uluslararası ticaretteki
itibarını ciddi şekilde tehdit et-
tiğini söyleyen Dr. Alçay, "Bu
yalnızca ekonomik bir mesele
değil, aynı zamanda insan
sağlığını doğrudan ilgilendiren
bir krizdir. Aflatoksin riski kan-
sere yol açıyor" dedi. 

Öğretim Üyesi Dr. Alçay,
Avrupa Birliği'nin Gıda Güven-
liği Uyarı Sistemi’nden

(RASFF) alınan verilere göre,
sadece Kasım ve Aralık 2024
aylarında Türkiye’den gönderi-
len gıda ürünlerine yönelik 69
mikotoksin uyarısı yapıldığını
ifade etti.

Alçay, bu uyarıların büyük
bir kısmının kuru incirlerde yo-
ğunlaştığını, ancak kabuklu
fıstık, yer fıstığı, siyah ayçiçeği
çekirdeği ve mısır gibi ürünle-
rin de sıklıkla bu listeye dahil
olduğunu belirtti. 

"AB ülkeleri bu konuda son
derece hassas. Her bir iade,
ülkemizin gıda ürünlerine olan
güveni azaltıyor" diye ekledi. 

aflatoksin nedir? 
Aflatoksinin ne olduğunu

açıklayan Dr. Alçay, bunun As-
pergillus flavus ve Aspergillus
parasiticus adı verilen küf

mantarları tarafından üretilen
bir toksin olduğunu belirtti.
Özellikle sıcak ve nemli iklim-
lerde yetişen tarım ürünlerinde
bu toksinin yaygın olarak gö-
rüldüğünü söyledi. "Aflatoksin
B1, doğal olarak oluşan en
güçlü kanserojenlerden biridir
ve uzun süre maruz kalındı-
ğında karaciğer kanseri başta
olmak üzere ciddi sağlık so-
runlarına neden olabilir" ifade-
lerini kullandı. 

türkiYe neden 
risk altında? 

Türkiye’nin iklim şartları-
nın aflatoksin oluşumunu te-
tiklediğini ifade eden Dr. Alçay,
bu riskin özellikle hasat son-
rası uygulamalardaki eksiklik-
lerden kaynaklandığını belirtti.
"Uygun olmayan kurutma ve
depolama şartları, nem ve sı-
caklık kontrolünün yetersizliği
aflatoksin oluşumunu hızlandı-
rıyor. Bu durum, hem sağlık
açısından risk oluşturuyor
hem de ekonomik kayıplara
yol açıyor" dedi.

Türkiye’nin fındık ve kuru
incir gibi stratejik tarım ürünle-
rinde yüksek ihracat potansi-
yeline sahip olduğuna dikkat
çeken Dr. Ünver Alçay, "Bu
ürünlerin küresel pazarlarda
tercih edilmesi, yalnızca kali-
tesine değil, güvenilirliğine de
bağlıdır" ifadelerini kullandı. 

mikotoksinler
ve tehlikeleri 

Dr. Alçay, aflatoksin dı-
şında farklı mikotoksinlerin de
sağlık için tehdit oluşturdu-
ğunu belirtti. "Aflatoksin so-
runu tek başına bir tehdit
değil. Diğer mikotoksinler de
ciddi sağlık problemlerine yol
açabiliyor" dedi. 

Mikotoksinlerin etkilerini
şöyle sıraladı: 

“Okratoksin A: Böbrek
fonksiyonlarını bozabilir ve
kansere neden olabilir. 

Fumonisinler: Sinir sis-
temi ve karaciğer üzerinde
ciddi etkiler oluşturabilir. 

Zearalenon: Hormonal
bozukluklara yol açabilir. 

Patulin: Özellikle meyve
sularında bulunur ve karaciğer
ile böbrek hasarına neden ola-
bilir.” 

"Bu toksinlerin insan sağ-
lığı üzerindeki etkileri hafife
alınamaz" diyen Dr. Alçay, mi-
kotoksinlerin tarım ürünlerinde
oluşturduğu risklere karşı
daha dikkatli olunması gerek-
tiğini ifade etti. 

Çözüm önerileri ve
müCadele Yöntemleri 

Dr. Alçay, aflatoksinle mü-
cadelede bilimsel ve teknolojik
yöntemlerin önemine dikkat
çekti. "Gıda güvenliği, yal-
nızca ürün yetiştirme süre-

cinde değil, aynı zamanda
hasat sonrası ve depolama
süreçlerinde de sağlanmalıdır"
dedi. Eğitim ve denetim çalış-
malarının artırılması gerektiğini
vurgulayan Dr. Alçay, şu öneri-
lerde bulundu: 

“İyi Tarım Uygulamaları:
Çiftçilere, nem ve sıcaklık
kontrolü gibi kritik konularda
bilgi verilmesi. 

Gelişmiş Analiz Yöntem-
leri: Aflatoksin tespiti için hızlı
ve doğru analiz yöntemlerinin
yaygınlaştırılması. 

Doğal Antifungal Madde-
ler: Küf oluşumunu engelleyen
biyoteknolojik çözümlerin dev-
reye alınması. 

Modern Depolama Sis-
temleri: Uygun depolama şart-
larının sağlanması için
yatırımlar yapılması.” 

"Bu tür önlemler yalnızca

ihracat pazarımızı korumak
için değil, aynı zamanda halkı-
mızın sağlığını güvence altına
almak için de gereklidir" diyen
Dr. Alçay, aflatoksinle müca-
delenin tüm paydaşların iş bir-
liğiyle yapılması gerektiğini
ifade etti. 

Dr. Alçay, Türkiye’nin gıda
güvenliğini sağlamak için acil
önlemler alması gerektiğini
belirterek "Aflatoksin sorunu,
sadece sağlık değil aynı za-
manda ekonomik bir krizdir.
Halkımızın sağlığını korumak
ve ihracat pazarımızı güvence
altına almak için devlet ku-
rumları, çiftçiler ve özel sektör
el ele vermelidir" dedi. Ayrıca,
tüketicilere de seslenerek
"Satın aldığınız ürünlerin güve-
nilirliğine dikkat edin ve müm-
künse analiz raporlarını kontrol
edin" şeklinde konuştu. iha

kaliteli bir uyku, yaşam
enerjisi, dikkat ve enerjik his-
setme üzerinde olumlu etkiler
sağlıyor. Nöroloji Uzmanı Doç.
Dr. Mehmet Güney Şenol, iyi
bir uyku düzeninin sağlık üze-
rindeki olumlu etkilerini vurgu-
layarak, yeni yılda sağlıklı uyku
rutininin nasıl oluşturulacağı
hakkında bilgi verdi.   

Düzenli ve kaliteli uyku,
hem fiziksel sağlığı hem de
ruhsal sağlığı iyileştiriyor. İyi

uyumanın saymakla bitmeyen
faydaları olduğunu söyleyen
Nöroloji Uzmanı Doç. Dr. Meh-
met Güney Şenol, “İyi uyumak,
günümüzde sahip olduğumuz
en değerli kaynaklardan biridir.
Başarılı bir yaşam için uykuya
gereken önemi göstermek ge-
rekir. 

Her gece aynı saatte yatağa
gitmek ve aynı saatte kalkmak,
biyolojik saatle uyum içinde ol-
mayı sağlar. Vücudun biyolojik

saati belirli bir düzende çalışır.
Aynı saatte yatıp aynı saatte
kalkmak, metabolizma ve sinir
sistemi üzerinde olumlu etkiler
yapar. Bu düzen hayata en-
tegre edildiğinde ise enerjik ve
zinde olmaya katkıda bulunur”
dedi. 

Yatmadan önCe
elektronik aletleri 

uzaklaştırın 
Yatmadan önce yapılan

bazı alışkanlıkların uyku kalite-
sini doğrudan etkileyebilece-
ğine değinen Doç. Dr. Mehmet
Güney Şenol, “Özellikle ak-
şamdan önce kafein ve alkol
alımına dikkat edilmelidir. Ka-
fein, uykuya geçişi zorlaştırabi-
lir ve uykunun derinliğini
azaltabilir. Alkol ise uykuya dal-
mayı hızlandırsa da, uyku dön-

güsünü bozarak sabahları daha
yorgun uyanmanıza neden ola-
bilir. Ayrıca yemeklerden
hemen sonra yatmaktan kaçı-
nılmalı çünkü mide problemleri
uyku kalitesini olumsuz yönde
etkiler” açıklamalarında bu-
lundu. 

Akşam saatlerinde elektro-
nik cihazlardan uzak durulma-
sının önemini vurgulayan Doç.
Dr. Mehmet Güney Şenol, "Te-
lefonlar, bilgisayarlar ve televiz-
yonlar gibi elektronik cihazlar,
mavi ışık yayarak uyku düzenini
bozar. 

Bu ışık, melatonin hormo-
nunun salgılanmasını engelle-
yerek uykuya geçişi zorlaştırır.
Yatmadan en az 30 dakika
önce elektronik cihazlardan
uzak durmak, uyku kalitesini ar-

tıracaktır" şeklinde konuştu. 
7-9 saatlik uYku 
süresi Yeterli 

kabul edilir 
Uyunan ortamın, kaliteli bir

uyku için önemli olduğuna dik-
kat çeken Doç. Dr. Mehmet
Güney Şenol, “Uyunan odanın
karanlık, sessiz ve serin olması
uykuya geçişi kolaylaştırır. Ay-
rıca rahat bir yatak ve uygun bir
yastık seçimi uyku kalitesini
doğrudan etkiler. Yatmadan
önce rahatlatıcı bir ortam hazır-
lamak, daha derin ve dinlendi-
rici bir uyku uyumaya yardımcı
olacaktır. Her bireyin uyku ihti-
yacı farklıdır ancak yetişkinler
için 7-9 saatlik uyku süresi ge-
nellikle yeterli kabul edilmekte-
dir diyen Doç. Dr. Mehmet
Güney Şenol, “Bununla birlikte

uykunun kalitesi, süresinden
daha önemlidir. Kaliteli bir
uyku, sadece uyku süresiyle
değil aynı zamanda uyku dön-
güsünün düzgün işlemesiyle de
ilgilidir. Yeterli uyku almak; vü-
cudun kendini yenilemesini
sağlar, bağışıklık sistemini güç-
lendirir ve zihinsel sağlığı iyileş-
tirir. Uyku süresini takip etmek
için bir uyku uygulamasından
yararlanılabilir. Vücudu dinle-
mek ve eğer sabahları yorgun
hissediliyorsa, uyku süresini ar-
tırmak gerekebilir. Yeni yıl, sağ-
lıklı alışkanlıklar edinmek için
harika bir fırsattır. İyi bir uyku
rutiniyle, fiziksel ve zihinsel
sağlığı iyileştirmek, günün her
anında enerjik ve verimli olmayı
sağlamak mümkündür” dedi.
iha

İyi bir uyku rutini oluşturmak için
uzmanından tavsiyeler

İyi bir uyku rutini oluşturmak için
uzmanından tavsiyeler

Cepte taşınan tehlike kanser riskini artırıyor
Cep telefonları hayatımızı

kolaylaştırsa da olumsuz yönle-
riyle de dikkat çekiyor. Medi-
cana Sağlık Grubu Nöroloji
Uzmanı Yaşar Alpaslan, yoğun
cep telefonu kullanımının kan-
ser oluşumunu tetiklediğini
ifade etti.   

Teknolojik gelişmelerin bir
yandan hayatımızı kolaylaştırır-
ken, diğer taraftan da insan
sağlını ciddi oranda tehdit etti-
ğini belirten Nöroloji Uzmanı
Yaşar Alpaslan, “Etrafımız bir-
çok elektromanyetik dalga ile
sarılmış durumdadır. 

Hemen hemen günün her
saatinde radyo ve televizyon
dalgaları, wireless dalgaları, en
önemlisi de cep telefonu fre-
kans dalgalarının sağlığımız
üzerindeki olumsuz etkilerine
maruz kalıyoruz. 

Yoğun cep telefonu kullanı-
mının en azından beyin yorgun-
luğuna sebebiyet verdiği
neredeyse kesin gibidir.

Ayrıca baş ağrıları, uyku
düzensizliği, hafıza zayıflaması,
yoğun stres ve yorgunluk, kon-
santrasyon ve dikkat dağınıklığı
gibi durumlara yol açabilmek-
tedir” dedi. 

Yoğun Cep
telefonu kullanan 
kişiler risk altında 
Son 10-20 yıl içerinde

gerek Alzheimer ve parkinson
gibi organik beyin hastalıkları,
gerekse depresyon, panik atak
ve takıntı hastalığı gibi psikolo-
jik hastalıkların artış gösterdi-
ğini söyleyen Dr. Alpaslan,
“Cep telefonları ile beyin tü-
mörleri arasında somut bir bağ-
lantı kurulamamış olsa da, en

azından glioma veya menen-
gioma gibi beyin tümörlerinin
gelişme ihtimalini arttırdığı yay-
gın bir kanaat durumundadır.
ABD'nin finans merkezi olan
Wall Street'de saatlerce cep te-
lefonlarıyla konuşan borsacı-
larda beyin tümörlerinin
normale göre çok daha fazla
görüldüğü bildirilmektedir.
Washington Üniversitesi biyo-
mühendislerinden Henry Lai,
cep telefonu sinyallerinin DNA

sarmalındaki fizyolojik yapıyı
bozduğunu ve kopmalara
neden olduğunu ifade etmek-
tedir. Uluslararası Kanser
Araştırmaları Enstitüsünün
2008'de yayınladığı raporda
10 yıl ya da daha üzeri cep te-
lefonu kullanan kişilerde
yüzde 40 daha fazla beyin tü-
mörü tespit edildiği bildiril-
mektedir.

2009'da İsveç'te yapılan
başka bir araştırmada ise

beyin kanser oluşumunu 5 kat
arttırdığı iddia edilmektedir”
dedi. 

“Cihazları
kullanmaYa meCbur 

olsak dahi 
önlemleri almalıYız” 
Cep telefonlarını ve diğer

elektronik cihazların mümkün
olduğunca yatak odasında bu-
lundurulmaması gerektiğini
söyleyen Alpaslan, “Cep tele-
fonlarını direkt kulağa götüre-
rek değil, kulaklıkla, eğer bu
mümkün olmazsa hoparlör
açılarak uzaktan görüşme
yapmalıyız.

Cep telefonları, özellikle ilk
arama yaparken en yoğun
radyasyon yaydığı için birini
aradığınızda iletişim sağlan-
madan telefonu kulağa götür-
memeliyiz.

Cep telefonlarını cepte
değil, çantada taşıyıp müm-
kün olduğunca vücuttan
uzakta tutmalıyız. Cep telefo-
nunuz açıkken kullanmıyor ol-
sanız bile radyasyon yaymaya
devam eder. Görüşmelerimiz
günde yarım saati aşmamalı,
mümkünse kablolu telefonları
tercih etmeliyiz. 

Sinema, tiyatro veya kon-
ferans gibi topluluklarda tama-
men kapatınız. Çünkü sessize
alsanız bile mekândaki çok
sayıda cep telefonunun sinyal
alışverişi nedeniyle risk oluştu-
racaktır” dedi. 

“ÇoCukların zarar
görme ihtimali Çok 

daha Yüksek” 
Cep telefonlarının müm-

kün olduğunca çocuklardan
uzak tutulması gerektiğinin al-
tını çizen Dr. Alpaslan, “Ço-
cukların beyin gelişimleri
henüz tam olmadığı için cep
telefonlarından zarar görme
ihtimali daha yüksektir. 

Yoğun cep telefonu kulla-
nımı baş ağrıları, uyku düzen-
sizliği gibi durumları
tetikleyebilmektedir. 

Sonuç itibarıyla teknolojiyi
kullanmalı fakat esiri olmama-
lıyız. Beyin sağlığımız için
mümkün olduğunca elektronik
ortamlardan uzak durmalı, wi-
reless yerine kablolu internet
ve ev telefonları kullanmalıyız.
Cep telefonlarını sohbet ve
oyun aracı olarak değil, iletişim
amaçlı kısa süreler için kullan-
malıyız” dedi. iha 
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Manisa Futbol Ku-
lübü, Trendyol 1. Lig’in 18. hafta-

sında deplasmanda T. Bandırmaspor'a
konuk oluyor. Siyah-beyazlılar, Bandırma

deplasmanından 3 puanla dönmek istiyor.
Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in

18. haftasında deplasmanda Balıkesir temsilcisi
Teksüt Bandırmaspor'a konuk olacak. 5 Ocak

Pazar günü Bandırma 17 Eylül Stadı’nda oynanacak mü-
cadele saat 13.30’da başlayacak. Siyah-beyazlılar, Ban-
dırma deplasmanından galibiyetle ayrılmak istiyor.

KARŞILAŞMAYI HAKEM ÖMER FARUK TURTAY YÖNETECEK
Manisa Futbol Kulübü ile T. Bandırmaspor'a arasında

oynanacak mücadeleyi hakem Ömer Faruk Turtay yönete-
cek. Karşılaşmada Turtay’ın yardımcılıklarını Emir Eray Eyi-
soy ve Kadir Beyaz yapacak. Maçın dördüncü hakemi ise
Levent Balcı.

13.30
STAT

Bandırma 17 Eylül

HAKEM
Ö. Faruk Turtay5 Ocak Pazar

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 18. hafta
mücadelesinde deplas-
manda karşılaşacağı T. Ban-
dırmaspor maçının
hazırlıklarını sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 18. hafta
mücadelesinde deplas-
manda Teksüt Bandırmas-

por’a konuk olacak. Siyah
beyazlılar, 5 Ocak Pazar günü
saat 13.30’da Bandırma 17
Eylül Stadı’nda oynanacak
maçın hazırlıklarına devam etti.
Teknik Direktör Hakan Şapçı
yönetiminde gerçekleşen an-
trenman ısınma hareketleriyle
başladı. Pas çalışmasıyla
devam eden antrenman taktik
çalışmayla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, bugün
yapacağı antrenmanla T.
Bandırmaspor maçının hazır-
lıklarını sürdürecek.

Siyah beyazlılar tempoyu
düşürmedi
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